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http://www.ANobleLie.com – The 1995 bombing in Oklahoma City was a direct blow to the heart of America. 168 people were killed, including nineteen children. For those watching the nightly news, terrorism had come home. For years following the bombing, countless victims’ family members, survivors, rescuers, and ordinary Americans, have questioned the official accounts about that fateful day.
Hoping to shed light on answers long ignored and censored, both by prominent media outlets and the U.S. government, A Noble Lie peels back what we thought we knew about the bombing and it’s perpetrators. This film exposes information never before examined or brought to the attention of the American public.
A Noble Lie is the culmination of years of research and documentation conducted by independent journalists, scholars, and ordinary citizens. Often risking their personal safely and sanity, they have gathered evidence which threatens to expose the startling reality of what exactly occurred at 9:02 am on April 19, 1995 in Oklahoma City.
Utilizing footage and eyewitness testimony, previously unseen, A Noble Lie will change forever the way you look at the true nature of terrorism
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COLONEL SIXX: THE F.B.I. HAS AGAIN LIED AND OBSTRUCTED JUSTICE.
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The FBI has told Utah lawyer Jesse Trentadue it cannot find videotapes from the 1995 Oklahoma City bombing and will not continue to look for them. Trentadue sued the FBI and the CIA in an effort to get video taken by exterior cameras on the Murrah building and dashboard camera video from the Oklahoma Highway Patrol’s arrest of Timothy McVeigh, who was executed after a conviction in the case.
Trentadue says the tapes will prove others were involved in the plot that resulted in the death of 168 people.
The FBI claims electronic databases and searches of FBI crime labs, evidence centers and a warehouse in Oklahoma City have not turned up the records. The FBI asserts continuing the search would be “unreasonably burdensome” and could take a single staff person more than 18 months to conduct, according to court papers.
The FBI explanation is “nothing but more of the same institutionalized dishonesty, deception and disrespect for the Constitution,” Trentadue wrote in an email to the Associated Press.
Jesse Trentadue believes his brother was mistakenly identified by federal authorities as an accomplice in the bombing and he was killed during an interrogation. Timothy McVeigh said authorities thought Kenneth Trentadue was Richard Guthrie, a white supremacist bank robber allegedly involved in the plot to attack the federal building in Oklahoma City.
Guthrie is said to have committed suicide a few days before he was to testify against one of his bank robbery gang accomplices. Kenneth Trentadue’s death was also officially described as a suicide, but his body had 41 wounds and bruises that Jesse believes were the result of a beating. A judge awarded the Trentadue family $1.1 million in damages for extreme emotional distress in the government’s handling of the death.
In 2009, after a long drawn out FOIA battle, Trentadue finally received video tapes from cameras within the proximity of the Murrah building. The tapes show footage taken by cameras situated at four different office buildings. All of the video cameras blanked out in the minutes before the explosion and do not show the Ryder truck allegedly used in the attack. Remarkably, the feds claim all four cameras ran out of tape at the same time and then mysteriously came back on after the explosion at 9:02 on the morning of April 19, 1995.
Stock up with Fresh Food that lasts with eFoodsDirect (Ad)
“There ain’t no such thing as a coincidence,” Trentadue said after receiving the tapes. He added that the blanking out is “evidence that there is something there that the FBI doesn’t want anybody to see.”
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Plans to raid conspirators dropped
ATF, FBI both had informants inside “white-supremacist”, Elohim City compound
By Jon Dougherty © 2001 WorldNetDaily.com
Federal agents had devised plans to raid the Elohim City compound whose member-agents were involved in planning the bombing of the Alfred P. Murrah Federal Building in Oklahoma City prior to the April 19, 1995, attack, but decided against it weeks before the bombing occurred, WND has learned.
According to Bureau of Alcohol, Tobacco and Firearms documents provided by Oklahoma City Bombing Investigation Committee head Charles Key, as well as court documents, informant Carol Howe told her handler, ATF Agent Angela Finley, about the Elohim City-based group’s plans.
Building a case
Howe, then just 23, told Finley that she and others belonging to the Elohim City community had even traveled to Oklahoma City to case the Murrah Building, according to field reports written by Finley in February 1995 — two months before the bombing.
In the course of her work for ATF, Howe met a “German national”, Andy Strassmeir, who at one time had been an officer in the West German army but who was then in charge of security for Elohim City. (Strassmeir is now known to be a JEW SPY / mossad agent. Read William Cooper’s document…. PLOT.htm  -ed)
According to the committee’s 500-page report on the OKC bombing, the ATF had discovered Strassmeir’s identity and that his travel visa to the U.S. had expired. Not only was he a non-U.S. citizen, but his status had lapsed into that of an illegal alien.
Yet Strassmeir, according to Howe, was in possession of firearms and possibly explosives — the firearms charge alone would have been enough to warrant his arrest by the agency.
According to Key, Strassmeir had told Howe that the Elohim City group needed to “take their war against the U.S. government to a higher level” and begin attacks against government buildings and infrastructure.
Finley wrote in a Nov. 29, 1994, field report that Howe told her Strassmeir had said “his plans [were] to forcibly act to destroy the U.S. government with direct actions and operations, such as assassinations, bombings and mass shootings. …”
“Howe also informed the ATF and higher-ups that Strassmeir was a big weapons ‘dealer’ and what kinds of weapons he had, and he had some illegal weapons,” Key told WND in an interview yesterday.
As more damning evidence came in regarding Elohim City, Finley, on Feb. 7, 1995, along with other ATF officials, “flew with OHP [Oklahoma State Patrol] pilot Ken Stafford over Elohim City” to take photographs and video of the grounds and buildings, to gather intelligence that would assist in an eventual raid of the complex to arrest Strassmeir and others plotting government attacks.
“Finley was doing her job,” Key said. “She was documenting all of this to do a raid against Elohim City.”
Later that month, on Feb. 22, 1995, Stafford told Finley that the FBI also had an informant inside Elohim City with ATF’s Howe, though neither agency or informant knew of the existence or the operation of the other.
“Reading between the lines, you can imagine Finley’s response,” Key said.
After this discovery, Finley contacted her boss, ATF RAC (Resident Agent in Charge) Dave Roberts, who then called U.S. Attorney for the Northern Judicial District of Oklahoma Steve Lewis. He then suggested contacting the FBI’s agent in charge in Oklahoma City, Bob Ricks. (Editor’s note: Ricks was implicated as allegedly acting improperly during the Waco incident two years earlier.)
On Feb. 23, Finley wrote in a field report that Roberts was contacted by FBI officials who said Ricks “would be available during the week of February 27 through March 03 … to meet with ATF Special Agent in Charge Lester Martz,” to discuss what to do about Elohim City and its suspects.
By the end of that week, on Feb. 27, Finley wrote that she met with Howe “to discuss future contact with members of Elohim City,” but her report did not say whether she told Howe the FBI also had an informant inside the group.
Key told WND that documents show the raid that the ATF was planning against Elohim City was called off after officials from that agency and the FBI met.
“It’s fair to speculate that the FBI got [the ATF] to call the raid off, or told them to, or someone with higher authority did,” Key said, “for whatever reason.”
“If they had not called that raid off, it alone may have stopped the bombing of the Murrah building,” Key said.
Howe, Key added, had told ATF and FBI officials that the Murrah building itself was “on a list of federal buildings being targeted for bombing.”
Feds charge Howe
In its report, the OKC bombing committee said that during the 1997 trial of then-chief bombing suspect Timothy McVeigh, the defense planned to call Howe to testify regarding information she had provided to the ATF showing prior government knowledge of the bombing.
However, U.S. District Judge Richard Matsch granted the government prosecutors’ motion to prevent Howe from appearing. Justice Department lawyers said her testimony was “irrelevant.”
Shortly after McVeigh’s trial but before OKC co-conspirator Terry Nichols’ trial later that same year, Howe was then brought up on charges by federal prosecutors for possession of an illegal explosive device, conspiracy to make a bomb threat and making a bomb threat, the committee said.
Her attorney, Clark O. Brewster, argued that the federal government’s persecution of Howe for the very actions she had been employed to perform by the ATF “was reprehensible and retaliatory.”
During the July 1997 trial, Brewster questioned ATF Agent Finley about the agency’s use of Howe as an informant and about the assignments Finley had given to Howe.
Finley admitted to employing Howe as an informant for $25 a day and that she had asked Howe to perform a number of tasks. She testified that Howe had reported that she and others from Elohim City had made trips to Oklahoma City to reconnoiter the Murrah building. She then said she had accompanied Howe the following day to OKC “so that Howe could identify the targeted buildings for her.”
FBI knowledge
Meanwhile, the committee’s report said an unnamed FBI informant, in May 1994, had met with “two Arabs and several others — one of whom looked like Terry Nichols.”
The same informant “reported the activities of the group” to the FBI between “January and April 1995,” the committee’s report said.
That information “included a meeting at which terrorists presented architectural drawings of the Murrah Building,” while the informant was assigned by the group “to obtain the names and addresses of federal judges.”
“He went to Oklahoma City to assess security and check out the fifth floor of the Murrah Building, and a few weeks later, a terrorist informed [him] that a federal building would be bombed within the next few weeks,” the report said.
During Howe’s trial, ATF Agent Finley testified that the FBI, as well as her agency, “had the information in advance of the bombing of the Murrah building.”
Howe was eventually acquitted of all charges.
Network drops Howe report
Shortly before Howe was charged by federal prosecutors, Key said, “some in the major media” became aware of who she was and what she was doing for the ATF.
NBC eventually ran a story about Howe and the Elohim City connection, as did ABC. But, Key said, ABC was planning to follow up with a more in-depth report focusing more on Howe’s activities for the ATF, but “were ‘encouraged’ not to run it.”
Key told WND that former ABC producer Roger Charles — who later went to work for Key’s OKC bombing committee as an investigator — said, “ABC had interviewed an assistant Justice Department official up in Denver (where McVeigh and Nichols were tried) by the name of Lisa Brown, who was working for the main prosecution’s team.”
According to Key, Charles “and a number of other media were asking questions about Howe.” Previously, Justice Department officials had denied knowing anything about Howe and said she had no role in the OKC investigation or events leading up to the bombing.
But ABC “eventually got Brown to make an admission on film” that government officials “did know about Howe,” but that “she had nothing to do with the case, that she wasn’t any big deal,” Key said.
“But they got this admission, so they [ABC] were going to put this second piece together, coupled with some other information, that was primarily about Carol Howe,” Key said. “But they got pressure put on them not to run it.”
Key stated that the “pressure included threats and intimidation,” but he did not elaborate.
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The Feds Knew About The Oklahoma City Bombing In Advance.
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To a tight circle of federal law enforcement officials she was known as Confidential Informant 53270-183, or more commonly, CI-183. To her “comrades” in the neo-Nazi and “Christian Identity” movements whom the Bureau of Alcohol, Tobacco, and Firearms (ATF) and FBI had asked her to infiltrate and surveil she was known by the nome de guerre “Freya” and “Lady MacBeth.” During the trial of Timothy McVeigh for the Oklahoma City bombing, she became more widely known in press accounts by her real name: Carol Elizabeth Howe.
That is the name affixed to the ATF’s “Informant Agreement” of August 25, 1994, signed by Miss Howe and Special Agent Angela Finley (now Angela Finley-Graham) of the ATF’s Tulsa, Oklahoma office. McVeigh’s defense team had sought to have Howe testify concerning her allegations that she had warned her federal supervisors prior to the bombing that subjects of her investigation were planning to bomb federal buildings, including the one in Oklahoma City. But jurors in the Denver trial of McVeigh never heard Carol Howe’s name mentioned in court, nor did they hear her testimony. Federal prosecutors filed motions to prevent her appearance as a defense witness.
“Irrelevant” Witness
U.S. District Judge Richard Matsch ruled for the prosecution in a May 27th decision that found Miss Howe’s testimony “irrelevant” to the McVeigh trial. At the time, Judge Matsch’s ruling was astounding, since the “relevance” of Howe’s testimony is facially obvious. It was federal prosecutors, after all, who had entered into evidence the records of a telephone debit card registered to Timothy McVeigh under the name “Daryl Bridges.” Among the calls listed was one placed two weeks before the bombing, at 1:46 p.m. on April 5th, to Elohim City, the main target of Howe’s undercover work. The intended recipient of that call was Andreas Strassmeir, whom Howe had identified before the bombing as one who was plotting to blow up federal buildings and carry out shootings, assassinations, and other acts of violence. Strassmeir has admitted in an affidavit to having met McVeigh at a gun show and having purchased materials from him.
However, there is considerable evidence indicating a much more substantial connection. Witnesses in Herington, Kansas, for instance, where McVeigh once lived and where his co-defendant Terry Nichols still lived at the time of the bombing, state that Strassmeir was a friend of McVeigh. The McVeigh/Bridges call to Strassmeir at Elohim City takes on even more relevance by virtue of the fact that it was placed from the same phone (at the Kingman, Arizona motel where McVeigh was staying), and on the same calling card, less than two minutes after a call to the Ryder Truck Rental agency.
Even more astonishing evidence supporting Howe’s charges was revealed in Howe’s own trial in Tulsa, which concluded with a complete acquittal on all counts on August 1st. Howe’s attorney, Clark O. Brewster, had claimed that the federal government’s prosecution of Howe for the very actions that she had been contracted to carry out as an undercover operative was reprehensible and obviously “retaliatory,” intended to dissuade her from revealing potentially damaging information she has about the bombing.
Howe had been charged with possession of an illegal explosive device, conspiracy to make a bomb threat, and making a bomb threat (see our August 4th issue). The New American has obtained and examined copies of ATF reports and documents, along with other evidence and testimony revealed during the trial. (Many of these are now available for examination on our Internet web site at http://www.jbs.org/okc/Howe/) Our analysis of this material, combined with our interviews of key participants, supports Mr. Brewster’s charge and indicates that the jury was correct in finding Howe innocent of all charges. It also indicates that ATF, FBI, Justice, and Treasury officials engaged in a long train of misrepresentation, cover-up, deception, and outright lying concerning the Carol Howe case and the Oklahoma City bombing. Most importantly, evidence and testimony presented during the trial, together with government documents, go a long way toward proving Miss Howe’s claims of having provided specific prior warning to her supervisors.
Perhaps the only thing more reprehensible than the mistreatment, betrayal, and endangerment of informant Howe by federal officials is the near total blackout of the Howe trial by the national media. Although hundreds of correspondents covered the McVeigh trial in Denver and were aware of the enormous potential impact of Carol Howe’s testimony, almost every major news organization ignored the Tulsa trial. With the exception of the Tulsa World, which provided extensive coverage (and surprisingly fair reporting, considering the World’s pronounced antipathy for all those who question the official government line on the bombing), this important story was spiked, or received only trivial attention from the Establishment opinion cartel.
Investigating WAR
On August 30, 1994, Agent Angela Finley filed her preliminary report on Carol Howe (CI-183) and ATF Investigation No. 53270-94-0124-B. Entitled White Aryan Resistance, W.A.R., it states: “This is an opening report in the investigation of the White Aryan Resistance and the violation of federal firearms and conspiracy laws in various counties in the Northern Judicial District of Oklahoma.”
The ATF had contacted Howe after learning that she had filed a crime report with the Tulsa Police Department against a leader of WAR, Tulsa resident Dennis Mahon, for threats he had made against her. Miss Howe had also obtained a court restraining order against Mahon. Agent Angela Finley’s August 30th report continues:
On August 24, 1994 this agent met with CI-183 in the Tulsa ATF Field Office and discussed in great detail the federal firearms and conspiracy violations of the White Aryan Resistance, “W.A.R.”
The following information pertaining to W.A.R. was provided by CI-183:
W.A.R. is a white supremacist organization that is described briefly as being radical, paramilitary, neo-Nazi, anti-government and violent. W.A.R. has national and international affiliates to include the KKK and a racist following in Germany. W.A.R. affiliates with John Metzger, who is a widely known white supremacist with the KKK. W.A.R. has approximately 20-25 active, 50 non-active, and 200 underground members locally. When a group of “legals” reaches a membership of 5 to 15 people, it will separate to form another group. This is done to protect the members from any government action such as search warrants and infiltration.
Agent Finley’s report also notes that “W.A.R. has several training sites in Oklahoma. The primary training location is called Elohim City which is in a rural area near the border of Oklahoma and Arkansas.” Finley concludes this initial report by recounting that CI-183 provided her with a videotape of Mahon making statements “that he was a member of the Klan; that violence is the only answer; that violence does work; and that he supports violence against politicians.”
The report, on what the ATF refers to as a standard 3270.2 form, was directed to Special Agent in Charge (SAC) of the Dallas Field Division, Lester D. Martz. It was signed by Agent Finley; by David E. Roberts, the Resident Agent in Charge (RAC) of the Tulsa Field Office; and by Tommy Wittman for SAC Lester Martz in Dallas. According to former top ATF official Robert Sanders, it is very significant that the report — and others that followed — was specifically designated “sensitive” and “significant” rather than routine, and that the investigation was specified as one concerning “terrorist/extremist” individuals and groups. These designations would guarantee that this investigation was being closely monitored at the highest levels in Washington, DC, Sanders told The New American. Sanders, who served for 24 years in the ATF, where he held every supervisory position including that of ATF Assistant Director, the agency’s number two spot, also testified as an expert witness for the defense during the Howe trial.
Enter “Andy”
In her second report on Carol Howe, filed September 26, 1994, Finley records that “183 met Andy LNU [last name unknown]” during a September 2nd trip to Elohim City. Andy was described as “a German male, who is head of security for Elohim City.” Moreover, “Andy also told 183 that there exists a black market dealer who can get grenades, C-4 and a range of explosives.” And, in what was apparently a “loyalty test,” Andy “made 183 crawl on the ground under barbed wire while he fired his .45 at 183’s feet.” Andy, as veteran readers of The New American are already aware, turns out to be a very important and mysterious connection to Timothy McVeigh and the Oklahoma City bombing.
In the same report, Finley writes that Dennis Mahon “gave 183 approximately 2 feet of green safety fuse, a can of gun powder and a plastic funnel,” and said he would “instruct 183 how to assemble hand grenades.” Mahon also told 183 “that the race war would begin” in 1995 and they “need to prepare for it.”
On January 11, 1995, more than three months before the Oklahoma City bombing, Agent Finley filed a status report which has startling relevance to the bombing. It states:
On December 19, 1994 this agent learned the identity of “Andy” who is said to be the head of security at Elohim City. He is actually Andreas Karl Strassmeir, a West German, DOB 051759. This agent then contacted the INS in Oklahoma City and was informed that according to their records Strassmeir is an illegal alien. Strassmeir entered the United States in May of 1991 and was scheduled to leave August of 1991, however, according to records Strassmeir has not left the country. It should be noted that Strassmeir always carries a .45 pistol.
In the same report, Agent Finley relays to her superiors Howe’s intelligence that Strassmeir was drilling his Elohim City “troops” in “combat maneuvers,” that they were “camping outside in 14 degree weather,” and that Strassmeir’s troops “were forced to swim in a creek in these frigid temperatures.” “Each household is required to be stockpiling ammunition,” she writes, and Robert Millar, the founder and head of Elohim City, “gave a sermon soliciting violence against the US government.” “He brought forth his soldiers and instructed them to take whatever action necessary against the US Government,” reads the ATF account. “He stated that certain groups from Texas, Missouri, Arkansas and Oklahoma will be uniting as one front to fight the government,” it continues, noting that Millar “explicitly told 183 that they were preparing to fight a war against the government.”
“Arm of the Lord”
Significantly, this ATF report and others which preceded it mention the resurrection of another militant group associated with Elohim City, the Covenant, Sword and Arm of the Lord (CSA), which had engaged in an armed standoff with federal authorities a decade before and had been involved in an earlier plot to bomb the Murrah Building in Oklahoma City. In fact, Millar’s son-in-law, James Ellison, a CSA leader, was due to return to Elohim City in April, after completing a prison sentence related to those earlier activities. And, at the same time, another CSA leader, Richard Snell, was due to be executed for the murder of an Arkansas Highway Patrol officer. (“Reverend” Millar, acting as Snell’s “spiritual adviser,” would journey to Arkansas and bring back “martyr” Snell’s body for burial at Elohim City after his execution on April 19, 1995, the same day as the Oklahoma City bombing.)
The report states that “183 met Keith Bowel, a former CSA who stated that many members of CSA have stayed together and are living in Sparta, MO. Ellison is still planning to visit EC [Elohim City] in April and is expected to round up his followers in order to reconstruct CSA.” Howe was invited to join CSA and was told “that Ellison will have a militia with fully automatic firearms and that he intends to have fewer followers to insure a stronger community.”
On February 7, 1995, Finley reported that she, along with ATF technician Pat McKinley and acting Special Agent in Charge Tommy Wittman, flew with Oklahoma Highway Patrol pilot Ken Stafford over Elohim City to take photographs and video. Later, on February 22nd, Finley met with Stafford to exchange information regarding the investigation. Her report states:
Trooper Stafford indicated that the FBI also had an ongoing investigation regarding Elohim City. On this same date, RAC David Roberts met with the United States Attorney for the Northern Judicial District of Oklahoma, Steve Lewis, to discuss this investigation.
On February 23, 1995 RAC David Roberts was contacted by FBI supervisor, Marty Webber, who stated that FBI Special Agent in Charge, Bob Ricks, would be available during the week of February 27 through March 03, 1995 to meet with ATF Special Agent in Charge, Lester Martz. RAC Roberts then contacted Dallas Division to request SAC Martz meet with SAC Ricks to discuss the investigation of Elohim City.
High-Level Interest
Robert Sanders and other veteran federal law enforcement officials confirm what common sense tells anyone who examines the ATF reports: Elohim City was under intense scrutiny by federal agencies at the top levels of management. According to Sanders, the intelligence coming out of Elohim City — illegal explosives and firearms, illegal aliens, planned terrorism, groups and individuals with a history of violence, incendiary rhetoric — together with the rare interagency action between the FBI and ATF indicate that this information would go not only to the heads of the Treasury and Justice Departments, but also to the White House and the National Security Council. The activities mentioned in the ATF reports have “such a high potential for affecting national security,” Sanders said, that they would demand monitoring from policymakers in Washington, not merely the local and regional officials.
On April 20, 1995, the day after the bomb attack on the Murrah Building, Angela Finley was contacted by Howe, who stated her belief that Elohim City residents were connected to the crime. The following day Finley and another ATF agent transported Howe to the FBI’s bomb investigation headquarters in Oklahoma City where, Finley reported: “CI-183 was debriefed by Special Agents from ATF and FBI. A lead sheet was then completed. It was then determined that CI-183 would be sent to Elohim City to obtain any intelligence relating to the bombing.”
On May 1st, Howe traveled to Elohim City on her undercover mission. She returned on May 3rd and was again debriefed by ATF and FBI agents. According to Agent Finley’s ATF report, Howe was told by an Elohim City resident, “There is a big secret out here.” Howe also “stated that individuals spoken with were supportive of the bombing of the building in Oklahoma City.”
Prime Evidence
In its case against Carol Howe, the federal government contended that Howe had not provided any specific warning prior to April 19, 1995 about Strassmeir or other Elohim City residents planning to blow up federal buildings. Government prosecutors also insisted that Howe was deactivated after June 1995 and that she was not working as a government informant when indicted on March 11th of this year for the explosives, conspiracy, and bomb threat charges. The value of her work as an informant was denigrated, and she was described as unstable. Assistant U.S. Attorney Neal Kirkpatrick called the 26-year-old Howe “the poster girl” for “conspiracy theorists” who believe the government is trying to cover up information about prior warning at the Murrah Building, which killed 168 people. Federal authorities attempted to present Howe as a dangerous neo-Nazi and violent skinhead sympathizer. The government also attempted to suppress any evidence or testimony by Howe concerning the bombing of the Murrah Building.
However, the government’s own records and testimony by government officials during cross-examination revealed these alarming facts:
— ATF Agent Finley-Graham admitted that Howe had warned of bombing threats against federal buildings before the April 19, 1995 bombing.
— Government records show that Carol Howe was indeed carried as an informant up through the time of her arrest.
— The government produced no records to support the claim that Howe was dropped as an informant and nothing to contradict Howe’s claim that she was never told she was being dropped.
— ATF reports describe Howe as “the key” witness tying Elohim City to the OKC bombing, and refer to her as “stable and capable.”
— The FBI blew Howe’s cover and then refused to provide her with protection.
— Federal reports show that officials knew their actions had put their informant’s life in grave danger.
— After being exposed by her superiors and denied protection, Howe opted to burrow deeper — and more convincingly — into the neo-Nazi movement, as a matter of survival.
The government’s assertion that Howe did not continue as an informant after June 1995 is refuted by many of the government’s own records. One of those is an ATF report by Angela Finley-Graham dated January 31, 1996 which states: “It is requested that CI 53270-183 be retained as an active informant. It was requested by the Dallas Division office that this informant be retained as an active informant for the duration of the Oklahoma City bombing investigation.” (Emphasis added.)
Another important document in this respect is the April 22, 1996 memorandum from Agent Finley-Graham to the Special Agent in Charge of the Dallas Field Division regarding the danger to Howe. It states: “This informant is involved with the OKC bomb case which is pending prosecution in Denver and was the key in identifying individuals at Elohim City, which is tied to the OKC bomb case.” This clearly shows that: a) Howe was officially acknowledged as an active informant in April 1996; b) she was “the key,” i.e. considered important and reliable; and c) Elohim City was considered to be “tied to the OKC bomb case.”
Disturbing Questions
Under cross-examination, ATF Agent Angela Finley-Graham admitted that Howe was listed as an “active informant” for the ATF through December 18, 1996, but offered an interesting explanation for that status. Graham and federal prosecutors argued that removing her from the official listing might have led to the destruction of records concerning the Oklahoma City bombing. That was especially intriguing and troubling because it left unanswered who would have destroyed which records, and why any records concerning the deadliest terrorist attack on American soil would have been destroyed, especially while the investigation is ongoing and a trial is pending.
Also left unanswered were these important questions: What happened to Agent Finley’s December 1994 status report on CI-183? Was it destroyed? Did that report contain, as some sources indicate to us, Howe’s specific warnings about the planned April attack on the Oklahoma City federal building? Like so much of the crucial evidence at Waco that conveniently “disappeared,” the December report may be permanently “lost.”
However, Finley-Graham did admit in an April 24th pre-trial hearing that Howe told her before the Oklahoma bombing that Strassmeir had threatened to blow up federal buildings. “Ms. Howe told you about Mr. Strassmeir’s threats to blow up federal buildings, didn’t she?” Howe’s ATF supervisor was asked by defense counsel
Brewster. “In general, yes,” Finley-Graham answered. “And that was before the Oklahoma City bombing?” “Yes,” she answered again. It is important to note that Carol Howe and her attorney were limited by Judge Burrage’s pre-trial instructions concerning evidence of her prior warnings to the government. The following exchange between Burrage and Brewster is taken from the transcript of the closed April 24th hearing:
Burrage: Well, let me just ask you this, Mr. Brewster. A lot of this makes for good conversation, like the trip to Oklahoma City, you know, before the bombing and so forth and it makes for sensationalism, and I don’t know that it really has anything to do with the Oklahoma City bombing, but I saw where you were coming from. With that McVeigh trial going on, I don’t want anything getting out of here that would compromise that trial in any way.
Mr. Brewster: What do you mean by compromise? Do you mean shared with the McVeigh lawyers?
Burrage: Yes, or something that would come up — you know, we have got evidence that the ATF took a trip with somebody that said buildings were going to be blown up in Oklahoma City before it was blown up or something of that nature, and try to connect it to McVeigh in some way or something.
During Carol Howe’s trial, the defense was limited to making only general references to Howe’s prior warning concerning the bombing, and then only insofar as was necessary to Brewster’s defense theory. As evidence that Howe was truly planning to engage in terrorist bombings, the government had cited her notes, which among other things, listed 18 bombing targets — Muslim, Jewish, Native American, and government buildings — in the Tulsa area. Brewster’s defense theory argued that Howe “believed she had sufficiently warned the government, such that, when the [Oklahoma City] bombing occurred, she felt that she had failed and therefore needed to keep more careful notes.” In support of that theory, Brewster provided the jury with pre-marked copies of Agent Finley’s ATF reports and walked them through some of the important information therein related to Carol Howe’s warnings about Strassmeir, Mahon, and others. He then put Howe on the stand and asked her in a very general sense if, based on what she had told Finley and what had appeared in the ATF reports, she felt she had provided sufficient information for the ATF to conduct an investigation that would have confirmed that a bombing of the Murrah Building was about to take place. Howe said, “Yes.”
The prosecution then began cross-examination of Howe by indicating it was going to challenge her claims of forewarning. At that point Mr. Brewster asked for a bench conference. When he returned from that conference, the prosecutor took an entirely different tack and did not confront Howe on the matter of prior warning. So what was said in that conference that had such an impact on the prosecution’s line of questioning? We asked Mr. Brewster. He explained: “I simply said, ‘Your Honor, out of deference to your Honor’s struggle with the decision as to whether I could get into that topic, I want you to know that I very generally touched upon it with this witness, but Carol is sitting here today cocked and loaded to discuss that, and I just want the prosecutor to know that I didn’t get into it, but I’m giving him full right to do so and I have no objection, but I want him to know that she will get into it if he opens it up.'” The point was well taken. The defense had put the government on notice that it could not hit and run. If the prosecution was going to attack its confidential informant’s credibility on this specific matter, the defendant would have the right during re-direct to answer with specifics, and the government could not object on grounds that her testimony would jeopardize the bombing trials or some other investigation. The prosecution retreated.
Sufficient Evidence
So, will Carol Howe publicly divulge specifics about her warnings now that her trial is over? Not just yet. She is scheduled to testify before the Oklahoma County Grand Jury which was convened through the grassroots efforts of citizens to investigate all aspects of the bombing, including charges of prior warning and official misconduct and cover-up.
But what is in the official record already from the Howe trial alone should be more than sufficient to convince even the most hardened skeptic that we are witnessing an official cover-up of enormous proportions concerning the worst terrorist act in our nation’s history. If John Huang, James McDougal, Charlie Trie, Nora Lum, James Riady, and other “donors” in the various “Moneygate” scandals being investigated by Congress are potential landmines for the Clinton Administration, Carol Howe is a potential nuclear bomb.
Time after time during the trial, the claims of Agent Finley-Graham and other ATF and FBI officials were proven false and the claims of Howe proven true. Finley-Graham and the prosecutors, for instance, charged that they were concerned about Howe’s loyalty because she was improperly “mixing” with local skinheads and not relaying what she knew of their activities. However, defense attorney Clark Brewster introduced evidence that Howe had provided Finley with at least two tapes of phone conversations with local “skins” as well as their names and addresses. “How much more specific information than names and phone numbers do you need?” Brewster asked Finley-Graham. What’s more, Finley herself had listed Howe’s association with the Hammerskins, a Tulsa skinhead group, on an ATF form in May 1995, and immediately below that entry affirmed that Howe had provided “reliable” and “verified” information in the past. ATF records also show that Howe passed a polygraph and was deemed “truthful.” Finley-Graham also admitted in court that Howe had given her a copy of The Turner Diaries months before the bombing and repeatedly insisted that she read it since it was “the Bible” of the neo-Nazi movement and a handbook on their strategy and tactics. Federal prosecutors later would claim that this novel had a tremendous impact on McVeigh and provided a blueprint for the truck-bomb scenario of the Murrah Building.
“A Very Good Informant”
On the witness stand, Finley-Graham implied that Howe was ineffective as an informant and never provided evidence that resulted in the conviction of a “target.” But former ATF official Robert Sanders told The New American he found that assertion incredible. Howe provided authorities, he said, with specific intelligence “on dozens, maybe hundreds of serious crimes,” yet “there is no evidence that they did anything with her information.” It is not the informant’s job, he pointed out, to arrest and prosecute. In the case of Strassmeir alone, Sanders pointed out, Howe provided information that the German illegal alien constructed, possessed, and detonated illegal explosive devices, and “each of those offenses is a federal felony carrying a ten-year sentence.” Incredibly, Strassmeir was not even questioned by the FBI or ATF and was allowed to flee the country in January 1996, eight months after the bombing.
Then there is the damning evidence Howe provided on Mahon. “According to Howe, Mahon set off a 500-pound ANFO bomb,” noted Sanders. “That is a big bomb. How many people in this country have ever done that? Not many, I can guarantee you. The ATF and FBI would definitely want to question him about that, especially after Oklahoma City. But there’s no evidence that they ever did.”
In Sanders’ estimation, Carol Howe was “a very good informant.” “She is obviously intelligent, resourceful, cool and convincing under pressure,” and has a good sense for “the kind of detailed information that is most helpful” to law enforcement and prosecutors. Besides making 38 audio cassettes and two videotapes for her ATF and FBI handlers, she also provided voluminous information on the identities and relationships of residents and visitors at Elohim City, organizational charts and family trees, telephone numbers, vehicle license plate numbers, types and quantities of explosives and firearms, meetings with other violent extremist groups, drawings of tattoos, and much more. In return for this very courageous work under extremely difficult and dangerous circumstances, Carol Howe was “outed” by her own superiors and left to fend for herself.
An ATF report by Agent Finley-Graham dated April 1, 1996 leaves no doubt that authorities knew Howe had been put in grave danger. It states: “On March 29, 1996 this agent received a telephone call from S/A Harry Eberhardt,” who “stated that the identity of CI 53270-183 had been severely compromised” due to the release of a report by FBI agent James R. Blanchard II which “contained the formal name of CI 53270-183,” as well as other sensitive information about Howe. The report says that “S/A Eberhardt stated that he became irate because it was apparent that nothing was going to be done in an effort to rectify the problem or at least provide help for the safety of CI 53270-183.” Finley-Graham wrote that she “immediately telephoned CI 53270-183 and informed him/her that their name had been disclosed and that he/she should take every precaution for their safety…. This agent told the CI that anything and everything will be done to insure his/her safety.”
But that turned out to be an empty promise. A memo by Finley-Graham dated April 22, 1996 notes: “The FBI is the lead agency on this case, however, many other federal, state and local agencies are involved.” (Emphasis added.) Still, with all that police power involved, Howe was given no protection. The same April memo asserts: “Individuals who pose immediate danger to CI 53270-183 are: (1) Dennis Mahon, (2) members of Elohim City, and (3) any sympathizer to McVeigh….” Finley-Graham concluded by saying she has “known CI 53270-183 for approximately two years and can assert that this informant has not been overly paranoid or fearful during undercover operations. This agent believes that s/he could be in serious danger when associates discover his/her identity.”
Indeed, one of Finley’s earliest reports on Elohim City recounts that Mahon “stated that he would kill any informant.” (In fact, that may have been what Mahon had in mind when he sent Howe on a “night reconnaissance mission” in a secluded, rural area — straight into the arms of a black gang, whose members pistol-whipped Howe and cut her with a knife.) In spite of this acknowledged “serious danger,” the feds left their outed informant unprotected. According to trial testimony, Finley-Graham, like Eberhardt, was angry with the FBI, both for compromising Howe and for failing to give her security afterward. FBI agent Pete Rickel admitted on the stand that Miss Howe had come to him in May 1996 seeking protection, but he had offered none. In fact, he said he didn’t even make a note of the conversation with her. So much for concern about her safety.
Fed Retaliation
After being thus betrayed by those who had pledged to protect her, Howe contended that her only hope was to dig deeper into the movement to allay any suspicions that she was an informant. Incredibly, the prosecution then tried to prejudice the jury against Howe by citing those very things which allowed her to be convincing enough to survive. It cited, among other things, her possession of neo-Nazi and racist literature, her association with neo-Nazis and skinheads, her possession of firearms, and her camouflage clothing. All of this was an obvious attempt to distract the jury from the weakness of the case against Howe.
It is transparent to many observers that the government’s entire case against Carol Howe was a diversion and a retaliatory act meant to stop her from exposing embarrassing facts which key people in the government desperately want to remain buried. “I think it’s appalling that the government prosecuted this girl for doing exactly what they hired her to do, while at the same time allowing Dennis Mahon, Andy Strassmeir, and others who are implicated [in the bombing] off scott-free,” Kathy Wilburn told The New American. Mrs. Wilburn, whose two grandsons were killed in the blast and whose husband Glenn recently passed away (see our August 18th issue), was one of the very few who attended all of the Carol Howe trial. “Carol Howe’s testimony and the ATF records lend very strong, additional support,” says Mrs. Wilburn, “to all of the other evidence and eyewitness testimony — the bomb squads being at the building before the explosion, the ATF agents being out of their offices, other undercover informants — indicating that the government did have prior warning.”
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		There are many unanswered questions about the Oklahoma City Bombing,
and many people are convinced that the official explanation omits many important facts.






		
<!– Introduction:–>Many important issues are handled very superficially by television news shows.  If you’re looking for details on important stories, you’ll find that today’s TV news is “all sizzle and no steak.”  That’s because it’s safer and easier and less expensive for TV news editors to tell you only the federal or state government’s side of each story.  (This is especially true if the government is in possession of almost all the physical evidence.)  It would take a lot of effort and expense to put conflicting viewpoints on television.  After all, a documentary is a lot of work.  That’s especially true with a controversial topic like the Oklahoma City bombing.  The official explanation of the Oklahoma City bombing, dispensed with no questions asked by the national news media, just doesn’t add up.Andthere are a number of sidebar issues in this story that are just a little too suspicious.  For example, the remains of the half-destroyed Federal building were demolished just a few weeks after the explosion.  What was the rush?  A crime scene of this importance is usually pored over for months after the incident.  (People are still visiting the scene of the Kennedy assassination every day, studying all the distances and angles.  A substantial percentage of the people roaming around Dealey Plaza do not believe the official lone-gunman explanation.)  So why was the Murrah Building leveled so quickly?
This page gets a lot of hits.  Apparently there are many people interested in this topic, for a variety of reasons.  I suspect there are many people who distrust the national news media and the federal government as a result of the way this incident was reported.
When you’re finished here, be sure to visit the Home Page.


The Left’s Blind Eye to the Obvious.  All witnesses who saw Timothy McVeigh on the morning the Murrah Building blew up saw him with a short, swarthy fellow.  According to the Washington Post, a judge detained McVeigh without bail “after listening to four hours of testimony from FBI special agent John Hersley in which he described eyewitness accountsof a yellow Mercury with McVeigh and another man inside speeding away from a parking lot near the federal building.”Oklahoma City bombing tapes erased.  Security tapes of the Oklahoma City bombing just released had key sections erased.  Salt Lake City attorney Jesse Trentadue obtained the security camera tapes of the bombing through the Freedom of Information Act.  After many years of secrecy around these critical tapes, the missing portions only fuel conspiracy fires.
Secret Oklahoma City Bombing Tapes Released:  Claims of FBI Doctoring.  The F.B.I. finally released 20 secret, long-held security camera tapes of the deadly 1995 Oklahoma City bombing, after a Freedom of Information Act request from Utah attorney Jesse Trentadue.  The disturbing, soundless images don’t show the actual bombing of the Alfred P. Murrah Federal Building, on 9:02 a.m. April 19, 1995, but do provide images of the chaos, minutes after the bombing, captured from security tapes of nearby buildings.
Attorney:  Oklahoma City bombing tapes appear edited.  Long-secret security tapes showing the chaos immediately after the 1995 bombing of the Oklahoma City federal building are blank in the minutes before the blast and appear to have been edited, an attorney who obtained the recordings said Sunday [9/27/2009].
Journalist Threatened For Exposing Cover-Ups.  A journalist who has uncovered evidence of al-Qaeda involvement in the 1995 Oklahoma City bombing and the 1996 crash of TWA Flight 800 has been threatened with a lawsuit by powerful U.S. Attorney Patrick Fitzgerald.  Government officials blamed the crash of TWA Flight 800, which killed 230 people, on a mysterious mechanical malfunction, while the Oklahoma City bombing, which killed 168, was quickly labeled the work of domestic “right-wing” terrorists.  Accuracy in Media has long maintained that Clinton Administration officials concealed the truth about both incidents.
Did someone mention TWA 800?
Team O Turns Left on Sanity with “Right-Wing Extremists”.  Hollywood-fantasy-turned-Washington-reality isn’t simply crummy entertainment.  It presents a grave menace to political discourse in this country.  “We want to move away from the politics of fear,” Napolitano declared last month to explain her new secretary-caused euphemism for Islamic terrorism.  But not too far.  That is, Napolitano, who supports the DHS report, is plenty content to deal in the politics of fear — just not fear of Islam.  Fear of conservatism, however, is OK by her.  How to make it stick?  The DHS report repeatedly reaches back for inspiration to the 1995 Oklahoma City bombing…
More about the DHS report.
UPDATE: A two-year congressional investigation shows the FBI made serious errors while investigating the Oklahoma City bombing.  The reports of the committee’s work hit the news wires late in the afternoon on Sunday, December 24, 2006.  What better time could there be to release a news story, in order to draw the absolute minimum of attention to it, and provoke the least discussion?
Report faults FBI’s Oklahoma City bomb probe.  The FBI failed to fully investigate information suggesting other suspects may have helped Timothy McVeigh and Terry Nichols with the 1995 Oklahoma City bombing, allowing questions to linger more than a decade after the deadly attack, a congressional inquiry concludes.
FBI Chided for OKC Bomb Investigation.  A two-year congressional inquiry into the Oklahoma City bombing concludes that the FBI didn’t fully investigate whether other suspects may have helped Timothy McVeigh and Terry Nichols with the deadly 1995 attack, allowing questions to linger a decade later.  The House International Relations investigative subcommittee will release the findings of its two-year review as early as Wednesday, declaring there is no conclusive evidence of a foreign connection to the attack, but that far too many unanswered questions remain.
The Oklahoma City Bombing Case Revelations:  The OKC bombing was a failed federal sting operation that was, and still is, being covered up by federal officials and bureaucrats.  Officials had prior warnings from domestic and Islamic terror groups and foreign governments including West Germany and Israel.  But the officials also had their own prior warnings because of intelligence they had gathered from informants and provocateurs that U.S. government agencies had planted within the groups responsible for carrying out the OKC bombing.  The government officials and agents involved are criminally and civilly liable because they did not have adequate fail-safes built in to warn the public or preempt the OKC bombing if things got out of control.
Were there additional explosive charges and additional bombers? The minister who married my wife and I was in OK City right after the Murrah Building bomb(s) exploded, and he volunteered to help dig for survivors.  He told of three very odd occurrences.  In the first, he was required to show his ID six times before being allowed to help look for survivors.  In the second, he confirmed the stories told by others that men in suits and ties were literally stepping over the wounded in their haste to gather up files and certain other items in the debris.  Lastly, and the oddest story of all, he told of more men in suits and ties taping plastic sheeting over portions of the building wreckage!
Was Iraq Behind the Oklahoma City Bombing? On Tuesday’s show [4/19/2005] you heard FOX News’ Rita Cosby talking about the quite shocking claims made by a group of victims’ families that Iraq was at the bottom of the Alfred P. Murrah Federal Building bombing in Oklahoma City.  This has come up before: A reporter named Jayna Davis has a book out about it.
A Morass of Unanswered Questions.  [Scroll down]  The problem is that the official account of what happened in Oklahoma City on April 19, 1995, has more holes than Swiss cheese.  Every independent investigation I am aware of has concluded that others besides Timothy McVeigh and Terry Nichols were involved, though they diverge on the details.  Some pick up on obscure remarks in McVeigh’s recent letter to Fox News as pointing to a connection between the bombing and the leading terrorist Osama bin Laden, suggesting that Terry Nichols met with bin Laden’s agents in the Phillipines two months earlier to help plan the bombing.  Jayna Davis, an NBC reporter in Oklahoma City, claimed to have turned up evidence that McVeigh was involved with Iraqi immigrants.
Feds failed to follow bombing evidence.  For years, Salt Lake City attorney Jesse Trentadue has maintained his brother was killed in prison months after the Oklahoma City bombing by interrogators who mistakenly believed he was connected to the attack.  Now, a new congressional report says federal authorities failed to investigate evidence suggesting Timothy McVeigh and Terry Nichols had assistance plotting the bombing — and some of the information pointing to co-conspirators came out of Trentadue’s lawsuits against the FBI.
Latest OKC Bombing Probe Finds New Ramzi Yousef Leads, But No Smoking Gun.  A new Congressional report outlines additional — but still circumstantial — links between Oklahoma City bombing conspirator Terry Nichols and World Trade Center bomber Ramzi Yousef.  Titled “The Oklahoma City Bombing:  Was There A Foreign Connection?,” the investigation was conducted by the Oversight and Investigations Subcommittee of the House International Relations Committee, at the request of Rep. Dana Rohrabacher, R-Calif.
Full Text of the Congressional Report.
Oklahoma Bombing Chronology.
14 Islamic Terrorist Suspects Identified in OKC Bombing.  The FBI issued an all points bulletin (APB) in OKC for two weeks starting after the OKC bombing on April 19, 1995.  The APB said to be on the look out for two Middle Eastern males seen fleeing the scene in a late model brown Chevy truck with a bug shield moments for the Murrah Federal building was bombed by Timothy McVeigh and “others unknown.”  According to news accounts, witnesses near the scene, including phone company employee, Kay Heron, identified Abraham Ahmad and Al Hussain Hussaini in the truck that was the subject of the FBI’s APB.
Interesting:
Muslim Provocateurs in OKC Bombing Protected by Government Officials.  In fact the US attorneys office in New York that prosecuted the 1993 WTC bombing case have been stonewalling. … The reason for the stonewalling may be because on the lists of conspirators prepared by US attorney Andrew McCarthy for the 1993 WTC bombing there are many of the same men also who are prime suspects in the OKC bombing, namely, Samir Khalil and his brother Akmed Yousef, Ali Mohammad, Menepta, Anis and Asad Siddiqy, and Mohammed Chafti.
An Islamist Connection to OKC Bombing.  The mainstream media have gone AWOL again — this time by missing the complete story on the 1995 Oklahoma City bombing.  There are leads suggesting the bombing that killed 168 innocent American men, women, and children had been ordered by Saddam Hussein — then in power in Iraq, and possibly with the help of other Middle East terrorists.
Lawyer pursues links between neo-Nazis, Oklahoma City bombing.  Kenneth Trentadue’s body bore severe cuts and contusions, and signs of possible strangulation with a pair of plastic handcuffs, but prison officials insisted he committed suicide by hanging himself with a bedsheet.  What potentially linked him to the Oklahoma City bombing was his strong resemblance to one of the members of the neo-Nazi bank robbery gang that the FBI was investigating for possible ties to McVeigh.  Jesse Trentadue believes federal agents mistook his brother for one of the bank robbers, killed him during an interrogation about the Oklahoma City bombing and then tried to cover up the crime — a belief fueled by the disappearance of key evidence in the case and the rush by prison authorities to scrub Trentadue’s cell before any investigators could examine it.
[Richard Lee] Guthrie was arrested on bank robbery charges in 1996 and eventually struck a plea bargain with prosecutors.  In fall 1996, he claimed he would soon be revealing information that “would blow the lid off the Oklahoma City bombing case,” according to the report.  The next day, he was found dead, hanging in his cell in Kentucky, purportedly a suicide.*

The Third Terrorist:  The Middle Eastern Connection to the Oklahoma City Bombing.  Timothy McVeigh and Terry Nichols were not the lone conspirators in the Oklahoma City bombing — the attack that killed nearly 170 people in a few short seconds.  They were part of a greater scheme, one that involved Islamic terrorists and at least one provable link to Iraq.
Was OKC Bomber Timothy McVeigh Working for the FBI?In a 19-page affidavit filed in U.S. District Court in Salt Lake City, convicted Oklahoma City bombing conspirator Terry Lynn Nichols alleges that the bombing plot was actually under the supervision of top FBI officials.
Papers at UT show McVeigh had little remorse.  Timothy McVeigh appeared to show little remorse as he described for his attorneys how he bombed the Oklahoma City federal building in 1995, according to defense documents donated to the University of Texas at Austin.
The Clinton legacy Hillary wants you to forget:  President Clinton took no action after the first World Trade Center attack in 1993.  There was proof-positive of a third terrorist with definitive connections to Middle Eastern Terrorists in the Oklahoma City bombing in 1995, that was never fully investigated and hidden by the media.  No action was taken after the 1996 attacks on Kohbar towers is Saudia Arabia, nor the bombing of a U.S. embassy in Peru in 1998.
Book dispels Oklahoma City bomb conspiracy.  In his new memoir, “On-Scene Commander,” former FBI deputy director Weldon Kennedy criticizes those who believe federal authorities did not find all the people involved in the terrorist attack’s planning. … “There’s no possible way there were other conspirators,” Kennedy wrote.  “I can say with total confidence that we identified all three conspirators in the case and arrested them.”
The Unfinished Investigation:  al Qaeda links to the Oklahoma City bombing.  Within hours of the Oklahoma City bombing, many observers of terrorist activity speculated that the attack may have been sponsored by Islamic extremists or other Middle Eastern interests.  When Timothy McVeigh and Terry Nichols were arrested in the case, the media pendulum swung to the other extreme, dismissing such early speculation as the result of ethnic and religious bigotry. … But new information continued to trickle out during the intervening years, and that trickle increased to a flood in the wake of the September 11 attack on America, which brought intense scrutiny of Islamic extremist “sleeper cells” operating on U.S. soil.  Based on this new information, there is good reason to re-examine our national assumptions about Oklahoma City.
Secret Service took thousands of phone records without court approval, documents show.  A series of internal documents from the U.S. Secret Service obtained by this newspaper provide details of a project involving the transfer of thousands of telephone and bank records to a government database with the help of U.S. telephone and financial company executives.
Same story:
Documents show Secret Service took thousands of phone records.  A series of internal documents from the U.S. Secret Service obtained by the McCurtain Daily Gazette provide details of a project involving the transfer of thousands of telephone and bank records to a government database with the help of U.S. telephone and financial company executives. … The documents … reveal the transfer of thousands of individual telephone records into a special database the Secret Service created during the first frantic days after the April 19, 1995, Oklahoma City bombing.
OKC Bombing:  Precursor to 9-11? Evidence links the OKC bombing to Middle Eastern terrorists, and the failure of officials to examine this evidence in 1995 may have set the stage for the September 11th attacks.
Agent:  Feds told of threats to blow buildings.  Unearthed by a Salt Lake City, Utah, attorney, statements made by a Tulsa Bureau of Alcohol Tobacco and Firearms agent in a federal courtroom confirm that a confidential informant did warn the agency of plans to bomb federal buildings before the attack in Oklahoma City that left 168 dead and hundreds more injured.
‘Compelling’ evidence of another terrorist.  U.S. senator forecasts investigation by Congress.
FBI surrenders documents that judge ordered.  Under pressure from a federal judge to produce at least 87 pages of “un-redacted” internal FBI documents related to the 1995 bombing of the 1995 Oklahoma City federal building, the Oklahoma City FBI office has filed under seal documents with a Salt Lake City federal court that could unlock some of the mysteries surrounding the terrorist attack that left 168 dead.
OKBOMB case now open again, bombing documents ordered turned over to judge.  A U.S. District Court judge in Salt Lake City, Utah, has ordered the Oklahoma City FBI office to turn over unredacted copies of all documents currently at issue in a Freedom of Information (FOIA) lawsuit involving additional evidence and the names of additional conspirators in the Oklahoma City bombing case.
Oklahoma City Bombing Questions.  When the word first got out that no Federal agents had been present in the building, the BATF produced its Resident Agent Alex McCauley who told a long story about his own heroism and that of a fellow ATF man who allegedly fell three floors in an elevator, walked away from it, and then helped rescue others trapped by the bomb.  This was quickly exposed as a fabrication in an angry interview by building maintenance supervisor Duane James, who described McCauley’s story as “pure fantasy”. … The McCauley account was quietly retracted and flushed down the memory hole by the ATF, with the help of the media.  They now admit that McCauley was nowhere near the building when the bomb went off, although they refuse to discuss his exact whereabouts or the whereabouts of any other ATF agent at the time of the explosion.
Former high-ranking FBI official calls for new OKC bombing probe.  A former deputy assistant director of the FBI with extensive experience in domestic terrorism cases is calling for additional investigation into the 1995 bombing of the A.P. Murrah Federal Building.
The Left’s privacy hypocrites.  According to the McCurtain Daily Gazette, in the days after the 1995 Oklahoma City bombing, the U.S. government used a spy satellite to gather intelligence on a white separatist compound in Oklahoma. … Investigators zeroed in on the compound in nearby Elohim City. … Photoreconnaissance satellites that gather intelligence from space usually target hostile governments and foreign terrorists.  “The domestic use of a military satellite for domestic spying is a violation of DoD and CIA regulations regarding the proper use of top-secret national security satellites,” the Gazette reported.  But with the exception of a brief Associated Press recap, the story received absolutely no mainstream-media attention.
Red Flags From an Expert:  As one of the world’s foremost experts in both the theoretical and practical applications of explosives technology, Brigadier General Benton K. Partin (USAF, retired) possesses virtually unparalleled qualifications to authoritatively evaluate the public-source information available on the bombing.  From the start, the general expressed very strong misgivings about the “official” story — that the horrendous damage to the federal building had been caused solely by the reported truck bomb.  Too many facts, he said, “simply just don’t add up” to support that convenient explanation.
Helicopter Above Murrah at the Moment of the OKC Bombing.  On the morning of April 19, 1995 a helicopter hovered near and then over the Murrah building before and after it was bombed at 9:02 am.  Several very reliable witnesses told me they saw this helicopter above the Murrah building. … Former Oklahoma Governor Frank Keating did a taped interview with FOX news reporter Rita Cosby in 1995 in which Keating acknowledged but ridiculed and downplayed the helicopter story.
Istook and the OKC Cover-up:  Considerable independent evidence indicates that there was indeed official knowledge of specific prior warning before the Oklahoma City bombing.  That evidence includes:
• Many witnesses who saw bomb squad trucks and personnel around the Murrah Building before the blast.
• The absence of ATF agents from their offices in the Murrah Building at the time of the blast.
• ATF-FBI informant Carol Howe’s testimony that she gave specific warning.
• Federal informant Cary Gagen’s testimony (supported by a corroborating witness) that he warned authorities on April 6th.
• A U.S. Marshals’ memo of March 22, 1995 warning of expected bomb attacks on federal buildings.

Excellent: Ambrose Evans-Pritchard, in an excellent investigative report on Oklahoma City, says the FBI “had no intention” of finding accomplices.
[Part 1] [Part 2] [Part 3] [Part 4] [Part 5] More Oklahoma City stories.
Did the Oklahoma City Bombers Have Help?.  One month after the April 19, 1995, Oklahoma City bombing that killed 168 people, authorities demolished what was left of the Alfred P. Murrah Federal Building.  Officials said the implosion was a necessary part of the psychological recovery for the citizens of Oklahoma City.  But critics question the FBI’s tactics and argue the building came down too soon and the implosion is one piece of a government cover-up.
The FBI – A Legend Decays.  For most Americans the Federal Bureau of Investigation ranked up there with motherhood and cherry pie.  They were a legend, clean as the fabled hound’s tooth – an investigative agency whose work went unchallenged. … That’s all over now – in the wake of the revelations about their activities in the Oklahoma bombing case they have been shown to be a dangerously unreliable government agency which has abused its enormous power in ways that boggle the imagination.
Unresolved Deaths In Oklahoma .  Shortly after the bombing, Michael Loudenslager was actively helping in the rescue and recovery effort.  A large number of those at the bomb-site either saw or talked with him. … To the absolute astonishment of a large number of police officers and rescue workers, it was later reported that G.S.A. employee Mike Loudenslager’s body had been found inside the Murrah Building the following Sunday, still at his desk, a victim of the 9:02 A.M. bombing!  This, mind you, after he’d already been seen alive and well by numerous rescue workers at the bomb-site AFTER the bombing!  He is also officially listed as one of the 168 bombing fatalities.
<!– Oklahoma City — A Decade Later.  Federal officials ruled the death of Kenneth Michael Trentadue a suicide.  However, when Trentadue’s family finally got his body, they knew the “suicide” was really a homicide.  Moreover, it was obvious that he had been tortured, brutally beaten, and strangled.  His body was covered with bruises and lacerations.  The Oklahoma Medical Examiner and the federal government’s own forensic pathologists agreed that this was a case of murder, not suicide.  But crucial evidence was “lost,” the crime scene was destroyed, and witnesses were pressured to change their testimony.
Note: There is more material about Mr. Trentadue at the bottom of this page.
–>FBI refused 22 eyewitness testimonies.  Evidence implicating a Mideast connection created a ‘discovery problem’.
Oklahoma City blast linked to bin Laden.  A former investigative reporter for the NBC affiliate in Oklahoma City last night [3/20/2001] told Fox News Channel’s Bill O’Reilly she has gathered massive evidence of a foreign conspiracy involving Saudi terrorist leader Osama bin Laden in the 1995 bombing of the federal building that killed 168 people.
OKC and WTC Bombers Met in the Philippines.  Oklahoma City bomber Terry Nichols met with World Trade Center bomber Ramzi Yousef in the Philippines before he and Timothy McVeigh carried out their plot, investigative reporter Jayna Davis said Wednesday [5/26/2004].
The Oklahoma City bombing.  For six weeks, John Doe No. 2 is the most hunted man in the world until, without explanation, he just kind of goes away.  Emmy-award-winning filmmaker Jack Cashill traces the roots of Sept. 11 to the political exploitation of terror investigations by the Clinton White House in the desperate 1995-1996 election cycle.  This 8-part series begins in Oklahoma City.
Editor’s note:
Jack Cashill has written six books this decade, one of which, “Hoodwinked,” dealt with literary fraud.  He has a Ph.D. in American studies from Purdue University.* You can read about one of his most recent investigations here.
The Oklahoma City aftermath.  In the case of the Oklahoma City bombing, as we will see in the investigation of TWA Flight 800, the Clinton Justice department’s most dazzling sleight of hand was to make the eyewitnesses disappear.  The FBI refused to even look at the material Oklahoma City TV reporter Jayna Davis had gathered.  Rather than put a single witness on the stand who could place McVeigh in or near Oklahoma City on April 19, the prosecution chose to build an entire case on circumstantial evidence.
Oklahoma City Bombing:  Startling Evidence Proves Government Cover-up.  For the most part, the media has accepted and promoted the government’s version of the bombing:  that McVeigh — with minor assistance from Terry Nichols — acted alone.  The one-man, one-bomb scenario.  Some writers, though, have questioned these conclusions.
Unresolved Deaths in Oklahoma:  To the absolute astonishment of a large number of police officers and rescue workers, it was later reported that G.S.A. employee Mike Loudenslager’s body had been found inside the Murrah Building the following Sunday, still at his desk, a victim of the 9:02 A.M. bombing!  This, mind you, after he’d already been seen alive and well by numerous rescue workers at the bomb-site AFTER the bombing!  He is also officially listed as one of the 168 bombing fatalities.  The question now becomes:  Was he murdered and placed at his desk by federal agents?  Or was he just simply murdered by them and SAID to have been found at his desk?  Access to the inside of the building, from shortly after the bombing onward was extremely limited to nearly all but federal employees by the F.B.I.  His death is UNQUESTIONABLY the most important sidelight of the Oklahoma City bombing.
It’s dangerous to know too much.  As in the Whitewater affair, Oklahoma City bombing witnesses are dying fast.  Two key witnesses in the Oklahoma City bombing case will not appear to testify at the Denver trial of Timothy McVeigh, one of the two accused of being responsible for the bombing, because they are dead.  One death has been labeled a suicide.  The other victim was killed in an air crash. Both deaths took place under questionable circumstances.
The Terrance Yeakey Story:  Immediately, it became obvious to Officer Yeakey that a number of things about the “bombing” just didn’t add up.  If this was a terrorist bombing, then why were police line already up behind the building when he first arrived, within two minutes after the fact?  And where had all of the ATF & FBI agents come in so quickly outside the building (most relatively unharmed) when he’d first gotten there as well?
The Murder of Oklahoma City Police Department Sgt. Terrance Yeakey:  Sgt. Yeakey’s death was NEVER properly investigated according to the basic standards of criminal law.  Consequently, his death was erroneously ruled a suicide vs. an unsolved homicide.
Public Officials Accessories to OKC Bombing Murders.  Sworn testimony by US prosecutor Beth Wilkinson to federal Judge Matsch in Denver in a November 1996 hearing reveals that the entire federal family (included US Marshals, FBI, US judges, Congressman Istook, etc) in OKC was officially forewarned warned of an attack on Murrah a few weeks before the bombing.  [Congressman Ernest] Istook told an OKC bombing victim in a taped conversation shortly after the bombing that Istook knew that the OKC bombing was an FBI staged failed sting operation that the public did not have a right or need to know about since Istook said it was a national security operation.
Oswald and Dealey Plaza vs. McVeigh and the OKC Bombing.  Many other questions remain to be answered, as in the Kennedy investigation, but will probably never be breached.  Questions such as:  Was there an Iraqi connection?  Were there actually two (or more) explosions?  Were there two or more other bombs inside the building?  Why did McVeigh’s license tag “fall off” his car?  Why was the APB on the brown pickup not followed up on, then later cancelled altogether and denied to exist by the FBI?  Exactly what number was found on the truck axle that would identify the vehicle?  Why have we not seen photographs of this number plate?  Why was not John Doe #2, the Iraqi Republican Guard Division officer, not followed up in detail by the FBI?  And why, after it was shown there was no connection, did the media continue to shift public attention to right wing groups ranging from the NRA to various militia organizations when those entities had the most to lose from such a tragic event?
Death-penalty trial for Oklahoma bomb accomplice could backfire on FBI.  A flurry of new evidence promises to demonstrate quite the opposite of what the prosecutors are hoping to prove:  that Nichols, far from being a key player in the conspiracy, was a relatively marginal figure, and that a gang of neo-Nazi bank robbers, hitherto ignored by federal and state prosecutors, had a far more prominent role.
<!– Thirty Oklahoma City Bombing Questions That Demand an Answer:  Question #1 — Why was every badge-carrying federal agent absent from work at nine o’clock on a weekday morning, their offices staffed only with civilian clerical workers?
–> Update and Correction: 30 Crucial OKC Bombing Questions Remain Unanswered.  The statement that no federal agents were in the building when it blew up is not true.  There were eight federal agents who died in the building.
The Oklahoma City Bombing:  According to the March 20, 1996 issue of Strategic Investment newsletter, a classified Pentagon study confirms that the Oklahoma bombing was caused by more than one bomb.  A classified report prepared by two independent Pentagon experts has concluded that the destruction of the federal building in Oklahoma City in April 1995 was caused by five separate bombs.
Cover-up in OKC.  In trying to pin the blame for the bombing solely on despicable mass-murderer Timothy McVeigh, federal officials have ignored and covered up evidence of a wider conspiracy.
FBI Cover-up Continues in OKC.  The document in question is a hotel receipt for FBI agent Danny Coulsen, who was one of the Bureau’s counter-terrorism experts in the mid-90s.  The electronic printout shows that Coulsen checked into the Oklahoma City Embassy Suites at twenty minutes after midnight on the morning of April 19, 1995 — more than 8½ hours before the multiple bombs decimated the Murrah Building. … Coulsen is not commenting about the document and has claimed that he was in Fort Worth, Texas on the morning of the 19th before driving to Oklahoma as soon as he learned of the tragedy at Murrah.  However, the FBI has listed these official records and all others on Coulsen prior to April 19, 1995, as “Missing”.  So what else is new?
<!– Oklahoma City Bombing.  We all sat and watched on live national television news networks, bomb disposal units carting away two additional unexploded bombs taken out of the Murrah building.  They showed us live footage of this. … So, naturally, one of the first questions that comes to mind when one thinks back on Oklahoma City, is:  What happened to these reports and this footage?
–>Conspiracy?  Oklahoma City Bombing.  Timothy McVeigh claimed he acted alone. Yet, multiple eyewitnesses identified McVeigh at ground zero with unknown accomplices before and after the blast.  The original indictment charged McVeigh, Terry Nichols, and “others unknown” with conspiracy and murder.  Was the bombing part of a greater pattern of Middle East-sponsored terrorist attacks, including the 1993 World Trade Center attack, bombing of the Khobar Towers and the USS Cole, and 9/11?
The FBI’s “Ten Most Un-Wanted List”.  For the past two years, Oklahoma State Representative Charles Key, former grand juror Hoppy Heidelberg, Glenn and Cathy Wilburn, and a great many other Oklahomans have called attention to the many credible eyewitnesses who say they saw Timothy McVeigh with a man answering the description of John Doe No. 2, or with other men, on the morning of the Oklahoma City bombing.  Also important are the many witnesses who connect McVeigh and the Ryder truck with other John Does in Kansas. … However, federal prosecutors have pointedly excluded from their list of trial witnesses any of those who have attested to seeing anyone besides McVeigh.
Much more material about the OKC bombing.
The Oklahoma City Bombing and the Middle East.
Years Ahead on the OKC Cover-up.  The Associated Press has recently reported some of the OKC bombing evidence The New American first brought to light many years earlier.  (840k PDF)
Another Chance at OKC Justice? The upcoming state trial of convicted OKC bomber Terry Nichols offers another chance to expose any co-conspirators — and any officials who have covered up crucial evidence.
Multiple Blasts in the OKC Bombing:  More Evidence.  A new study analyzing explosive tests conducted by the U.S. Air Force against a reinforced concrete structure may provide an important key to understanding the Oklahoma City bombing.  The report, lends powerful support to the arguments of those experts who have challenged the official government position….
Witnesses heard multiple explosions.  Multiple witnesses reported hearing more than one explosion the day the Alfred P. Murrah Building in Oklahoma City was bombed, while other explosives experts contend that the damage done to the building could not have been caused by a single bomb placed outside in a truck.
Oklahoma City:  Two Blasts and Strange Facts.  A seismograph at Stillwater (50 miles away) measured two tremors.  Bomb experts say there is no way to direct a car bomb to utterly destroy a federal building and leave the YMCA across the street unaffected (window washers weren’t even knocked off their scaffolding).  Retired Brigadier General Partin had much experience with explosives and visited OKC.  He found evidence of some supporting columns under the Murrah Building were pulverized while some closer to the street (and “car bomb”) were intact.
Oklahoma City Bombing Cover-up:  [Mike Loudenslager’s] death is unquestionably the most important sidelight of the Oklahoma City bombing.  [His] murder, most assuredly was one of the major factors leading to the demise of both Dr. H. Don Chumley and later Terry Yeakey!  In an effort to cover up Mike Loudenslager’s murder and to intimidate others who were there early-on that morning, someone has taken out a number of internal witnesses.  Dr. Don Chumley and Terry Yeakey, both, besides being at the Murrah Building that morning, shared one other commonality.  Each at the time of his death was attempting to deliver evidence concerning the fact Mike Loudenslager was alive and well after the bombing, and also to get certain other facts out about the bombing as well.
The 3rd terrorist:  Mideast tie to OKC bombing.  Investigative reporter has evidence of Islamic plot.
The Oklahoma City Bombing:  What is the True Story? There is evidence that the truck bomb could not have operated the way we have been told, and that there were in fact two explosions.  There are reports that the Government knew of the blast ahead of time (why were ATF employees told not [to] be in the building that day?).  Key witnesses have mysteriously died (gee, where have we heard of thatbefore?).  There has been a coverup of huge proportions, hiding facts and unanswered questions from the public.  (Numerous additional links here.)
OKC Bombing’s “Lost Information”:  An analysis of raw news footage and reports in the immediate aftermath of the bombing of the Alfred P. Murrah building in Oklahoma City, Okla., shows local television reporters stating repeatedly that two additional, sophisticated, undetonated explosive devices were found by investigators on the scene.
Ex-FBI Agents Call for New McVeigh Probe:  FBI agents destroyed evidence and failed to share other information that raised the possibility that a gang of white supremacist bank robbers may have assisted Timothy McVeigh during the Oklahoma City bombing, according to documents never introduced at McVeigh’s trial.
The Murrah Building Cover-up (literally):  The minister who married my wife and I was in OK City right after the Murrah Building bomb(s) exploded, and he volunteered to help dig for survivors.  He told of three very odd occurrences. …
What was Iraq’s role in Oklahoma blast? Lawyers want to question ambassador to U.N. before he leaves the U.S.
Was Tim McVeigh an agent of Iraq? Top Defense officials think so, reports U.S. News.
Oklahoma City bombing John Doe No. 2? Like the Kennedy assassination, many Americans remained deeply skeptical about the government’s assurances that McVeigh and Nichols acted alone in this horrible crime.  And for good reason, as it seems that the FBI ignored important investigative leads, failed to interview potentially significant witnesses, and destroyed the Murrah building before experts could examine the crime scene.
<!– John Doe #2 Identified:  But Can We Get the FBI to Arrest Him? The FBI, which once promised to pursue the Oklahoma City bombing investigation “without rest,” may have allowed bombing suspect “John Doe No. 2” to slip from under its nose and escape to Canada.  Curiously, the federal agency also allowed a mysterious German national with possible knowledge and links to the bombing to flee the U.S. and make his way back to Berlin.  Their suspicions focus on Andreas Carl Strassmeir, 37, Michael Brescia, 24, and Dennis W. Mahon, 46.
–>Reporter stands by allegations:  Jayna Davis rebuts critic and says evidence shows Iraq was involved in the OKC attack.
Update: Reporter’s Oklahoma City coverage vindicated:  Appeals court dismisses defamation suit filed by Iraqi soldier.
<!–  –>Be sure to visit Jayna Davis dot com.  A body of compelling evidence proves that Timothy McVeigh and Terry Nichols did not act alone. … In 1995, the federal grand jury proclaimed in the official indictment that McVeigh and Nichols acted with “others unknown.”  And several members of the Denver juries who convicted the two said publicly that they thought they had help.  Since 1997, Davis has repeatedly tried to interest the FBI in her investigation.  She has been rebuffed.
Iraqis linked to Oklahoma atrocity:  The FBI is under pressure from the highest political levels in Washington to investigate suspected links between Iraq and the Oklahoma bombing.  Senior aides to US Attorney-General John Ashcroft have been given compelling evidence that former Iraqi soldiers were directly involved in the 1995 bombing that killed 185 people.
OKC Bombing Cover-Up:  Numerous additional articles and lots of discussion about this incident and the loose ends that many people find so interesting.
Numerous other documents:  The Tiffany Bible affidavit.  Press release from Arlene Blanchard.  FEMA situation report.  Statement by Jane Graham.  Statement by Joe Harp.  Oklahoma Highway Patrol radio logs.
The Oklahoma City Bombing:  PROOF there were additional explosive charges.
Tiffany Bible affidavit:  Tiffany Bible was a paramedic called to the Murrah Building following the bombing.  This affidavit reports three important facts.  1. The ATF were not in the building.  2. That the ATF was already putting out a story that the Murrah Building was bombed “because of Waco” only a few hours after the actual blast and before Tim McVeigh was even arrested.  3. That an unexploded bomb was found attached to a gas line inside the building.
Iraq Linked to 9-11 and Oklahoma City Bombing:  The Wall Street Journal has added its voice to those – in and out of government – who have concluded the circumstantial evidence linking Saddam Hussein’s Iraq to the 1995 Oklahoma City bombing, the 1993 first World Trade Center bombing, as well as the 9-11 attacks, is overwhelming.
Apocryphal but interesting:
Mysteries of the 2nd Ryder truck.  Among many of the locals who vividly recall activities of McVeigh and Nichols, in the days before the bombing, the certain belief exists that the defendants (and other unknown persons) had, for a time, a second Ryder truck.  But when such information is passed to the FBI, witnesses say the agents don’t appear interested or the sightings are wholly discounted.
The Importance of Jane Graham:  Eyewitness accounts before the bombing strongly suggest that demolition charges were placed elsewhere.  On the Friday before the bombing several persons at the Murrah building saw three men (they took for maintenance or utility workers) “working” in a reserved area of the underground parking structure.  These men had what appeared to be a set of plans or “blue prints,” telephone wire and a large block of “clay.”
Oklahoma City Bombing Cover-up:  Numerous additional links and articles connected to the OKC bombing.  This is a large page with a lot of information on this topic.
The Oklahoma Bombing Investigation Committee:  More related stories and links.
More OKC bombing links.
Turning the Tables on Oklahoma City:  As the nation tried to figure out “whodunit,” the political left already had an answer, and no amount of facts would change it:  “The killer was ‘the political right.'”
<!– also available here: Turning the Tables on Oklahoma City:  Evidence mounts that Iraqi terrorists — not the political right — ordered the hit on Oklahoma City, and that the Clinton Administration likely covered it up.
–><!– dead link U.S. Had Data Hinting of Oklahoma Bombing:  Two federal law enforcement agencies had information before the 1995 Oklahoma City bombing suggesting that white supremacists living nearby were considering an attack on government buildings, but the intelligence was never passed on to federal officials in the state, documents and interviews show.
–>Iraq link to OKC, Sept. 11 attacks? An Oklahoma City attorney says he and others have gathered a “mountain” of evidence that implicates Iraq in both the Oklahoma City bombings and the September 11 attacks.
Terror Trail:  WTC, OKC, 9-11.  Journalists and congressional investigators are beginning to trace the terror trail backward from 9-11 to Oklahoma City and the earlier World Trade Center bombing.
<!– dead link Warnings put out before 1995 Oklahoma bombing:  Just weeks before Timothy McVeigh bombed the Oklahoma City federal building in 1995, U.S. intelligence and law enforcement received several warnings that Islamic terrorists were seeking to strike on American soil and that a likely target was government buildings, documents show.
–><!– dead link Feds Had a Missile in the Murrah Building:  On the day of the Oklahoma City bombing, the government had a TOW antitank missile stowed in a locker several floors above the daycare center.
–>Why 9-11? The FBI had no scientific evidence for concluding the OKC bombing was the result of an ammonium nitrate fertilizer bomb.  The Justice Department found that the explosives unit simply guessed that the bomb was made of 4,000 pounds of ammonium nitrate after the FBI found a receipt suggesting Terry Nichols had purchased that amount.  No tests were conducted.  No detonator was recovered.
Widespread Failure In McVeigh Case:  Widespread failures by the FBI led to the belated disclosure of thousands of pages of documents that caused a one-month delay in the execution of Oklahoma City bomber Timothy McVeigh, the Justice Department said in releasing the results of an investigation Tuesday [3/19/2002].
36,000 pages of undisclosed evidence? Convicted Oklahoma City bomber Terry Nichols may get some help in his appeal as U.S. judges in Colorado consider whether some 36,000 pages of undisclosed FBI tips and evidence should be provided to his attorneys.
Oklahoma Bombing Linked to bin Laden.
Was FBI early arrival in Oklahoma City?:  The FBI’s top counterterrorism agent checked into an Oklahoma City hotel nearly nine hours before a truck bomb nearly leveled the Alfred P. Murrah Building, according to a [hotel] receipt obtained by WorldNetDaily, despite claims that he was in Texas the morning of the attack.
Dead men tell no tales:  What is the government hiding?  It is absolutely outrageous that after the millions of man-hours, the tens of millions in tax dollars spent, and the ultimate closing of the case by the execution of McVeigh, the government continues to withhold the surveillance videotapes from the day of the Murrah bombing.
The resurrection of President Clinton:  The inspector general’s report found that the FBI crime labs had “repeatedly reached conclusions that incriminated the defendants without a scientific basis” in the Oklahoma bombing case.
Oklahoma City’s lost information: Early accounts differ from today’s ‘official’ explanation of the bombing.  Initial news broadcasts by KWTV-9, KFOR TV-5 and Channel 4 News all feature reports confirmed by state, local and federal officials that a total of three bombs had been placed inside the Murrah building.
Does the FBI have a hidden hero?
The Trail of John Doe No. 2:  For six weeks in the spring of 1995 this shadowy figure was the most hunted fugitive in the world.
OKC Legacy of Lies Lives On:  The New American has been charging cover-up in the Oklahoma City bombing case for six years.  Now some FBI agents close to that investigation are making similar charges.
Author ties McVeigh to Aryan group:  Criminologist says 10 others likely helped with 1995 assault.
Revealing the truth about OKC:  Geoff Metcalf interviews bombing investigator Charles Key.
Pattern of Deceit Emerges From Bomb Investigation:  Stephen Jones, former attorney for recently executed bomber Timothy McVeigh, says there appears to be a pattern of deceit emerging that points to FBI senior level management in charge of the bureau’s OKBOMB investigation.  Jones made the comments after learning additional evidence in the bombing case may have been wrongly withheld from the defense team while he represented McVeigh.
Key Report on OKC Bombing:  Timothy McVeigh has been punished for his crime, but the Final Report of the Oklahoma Bombing Investigation Committee indicates that other perpetrators remain at large.
We Will Not Forget:  The McVeigh execution supposedly brings “closure” to those who survived or lost loved ones in the Oklahoma City bombing.  But what those survivors and victims really want is justice.
Unsung Hero: Glenn Wilburn.  Glenn and Kathy Wilburn recognized very early on that there was something terribly wrong with the federal investigation into the terrorist attack that took the lives of their grandsons Chase and Colton.  Astounded and angered at the government’s refusal to follow some of the most important leads and its repeated cover-up of important evidence and testimony, the Wilburns launched their own intensive investigation.  Through their tireless efforts, many important witnesses and a great deal of vital evidence that had been previously suppressed has been brought to light.
The Truth Is Still Out There:  A new book about Timothy McVeigh claims to be the definitive study of the Oklahoma City bombing.  In reality, it is merely a rehash of the old Justice Department “lone wolf” scenario.
Rubber Stamp Report on OKC:  The long-awaited report of the Oklahoma County Grand Jury, released on December 30th, was undoubtedly cause for wild celebration and early New Year’s merriment at the Clinton White House, Janet Reno’s Justice Department, and Louis Freeh’s FBI.  The grand jury, which had been empaneled in June 1997 to investigate the 1995 Oklahoma City bombing, held the potential for exposing the massive bungling, corruption, cover-up, obstruction of justice, destruction of evidence, and conspiracy that had been so blatantly evident in the biggest and deadliest terrorist case the federal government had ever prosecuted.  But the jury’s report showed once again the awesome power of the federal apparatus — especially since the advent of the Clinton regime — to smother truth and subvert justice.  Ignoring mountains of contradicting evidence, the jury bent over backwards to produce a ludicrously glowing endorsement of the federal government’s absurd lone-bomber/single-bomb theory.
OKC Grand Jury:  Testimonies conflict with government story.
Oklahoma City terrorism report released:  6-year investigation concludes the government “concealed” the truth.
Major points outlined in the committee’s report include:
· Evidence suggesting the federal government had prior knowledge that the bombing was going to occur, and where;
· Evidence others besides McVeigh and Nichols had a hand in planning the attack, securing the materials for the explosives, and carrying the bombing out;
· Materials detailing the government’s early assertion that other unexploded bombs were found by authorities immediately after the first bomb went off;
· Failures by federal law and court officials before, during and after the bombing.
Judge in Bombing Trial Failed to Read Howe’s ATF File:  An examination of a sealed transcript made during a closed door session in the waning days of the Terry Nichols’ bombing trial indicates that United States District Judge Richard P. Matsch admitted to lawyers for the government, and to Nichols, that he received Carol Howe’s extensive and sensitive ATF informant file – months earlier – but never read it.


Another case which is possibly related:Lawyer outlines a broader conspiracy in search for FBI documents on Oklahoma City bombing.  A Utah attorney alleges informants gathering information on Timothy McVeigh or his associates warned the FBI about the plot to bomb the Oklahoma City federal building but the agency took no action to stop the 1995 attack.  Jesse Trentadue also says there were others involved in carrying out the bombing besides McVeigh and Terry Nichols, despite investigators’ conclusion that they were the only ones responsible for the crime.  The allegations are made in a brief filed Monday in a lawsuit by Trentadue, who believes his brother’s death in a federal prison was linked to the bombing.
12 Years Later, John Doe No. 2 Remains Focus Of Conspiracy Theory.  [Jesse] Trentadue’s theory is full of intrigue.  He claims it points to a wide conspiracy, a conspiracy the government says did not exist.  He has collected volumes of information from the government and other sources as he investigates the death of his brother, Kenneth Michael Trentadue, at a federal prison in Oklahoma City just four months after the Oklahoma City bombing.
A Coverup That Won’t Stay Covered:  CNN recently reported that “the Justice Department is re-examining its investigation into the 1995 death of a federal prisoner that the victim’s family alleges was murdered at the hands of the government.”
Editor’s Note: I found this case interesting, and after doing a little searching on the internet for the name of the victim in this case, it appears that he might have been the elusive John Doe #2 in the Oklahoma City bombing investigation, or at least he may have known the identity of John Doe #2.
<!– dead link The Death of Kenneth Michael Trentadue:  Robert Garza was a guard on duty at the time of Trentadue’s death who told his neighbor, William Foster Garrett, that “guards out there killed this old boy and then tried to hang him to cover it up.”  According to Garrett, Garza also said “if I didn’t keep my mouth shut, people were going to come burn my home down.”
–>Reno closes Trentadue case; Senator Hatch opens it! Fred B. Jordon, the Chief Medical Examiner (who examined the victims in the Murrah Building Explosion), reacted to the government’s “case closed” statement with dismay, “Kenneth Trentadue died a violent and unusual death, the mechanism of which may never be satisfactorily explained.”
In the matter of Kenneth Michael Trentadue:  A five part series which seems to suggest that Mr. Trentadue was John Doe #2.
The Strange Case of Kenny Trentadue’s Jail “Suicide”.  William F. Jasper, Senior Editor of The New American, interviews attorney Jesse Trentadue, Kenny Trentadue’s brother. In this four-part interview Jesse reveals how he was led reluctantly to the conclusion that his brother’s death in jail was part of a government coverup of the truth about the Oklahoma City Bombing.
Oklahoma City bombing:  New evidence renews conspiracy debate.  Kenneth Trentadue was no angel.  In the 1980s, he did time for robbing banks.  But in a strange twist, the circumstances behind his violent death 10 years ago in prison are playing out in federal court in a case that hints at a wider conspiracy in the Oklahoma City bombing.  Recently released documents unearthed because of a lawsuit against the FBI suggest that the long-standing allegations may not be so far-fetched.
The mysterious death of Kenneth Trentadue.  “They (prison officials) thought we were going to get the body home and just have funeral services and that would be it.  They didn’t think they were going to run into a strong family like this.”
Another Suicide Or Another Cover-up?.  Like everyone who is admitted into the prison system, Kenneth underwent routine psychological tests to determine if he had suicidal tendencies.  The results indicated he didn’t.  Nevertheless, he was placed, for some unknown reason, in a specially designed, suicide-proof cell in a special unit on the seventh floor that’s segregated from the general prison population. … On Aug. 21, 1995, Trentadue died in that isolation cell.  Officials promptly declared the death a suicide. … The following day the Inspector General’s Office of the Justice Department ruled that no “prosecutable federal crime had occurred.”  Two years later, that’s still the official government line despite a staggering amount of evidence indicating Trentadue was murdered.
Uncovering a DOJ Coverup.  In 1995 Kenneth Trentadue was murdered by federal agents in a federal prison in Oklahoma City.  A coverup immediately went into effect.  Federal authorities claimed Trentadue, who was being held in a suicide-proof cell, had committed suicide by hanging himself, but the state coroner would not buy the story.
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OKLAHOMA CITY – Late last week, Red Dirt Report featured a story about reports indicating that there was somewhat of a resurgence in Ku Klux Klan membership in Oklahoma.
That story, which was among the most-viewed stories on the site this past week, triggered some discussion online, on the radio and with me personally. It seems as though the story reminded some folks here in the state of Elohim City out in Adair County, Okla. and that white supremacist community’s connection to Timothy McVeigh and the 1995 bombing of the Alfred P. Murrah federal building here in Oklahoma City.
Of course federal infiltration of right-wing extremist groups like the KKK, is well-known and thoroughly covered via the COINTELPRO operation directed by the FBI four decades ago. The raid on the “Hutaree” militia in Michigan and surrounding states is a major red flag, considering the FBI involvement in the raid and their history.
With all that is going on with Tea Parties, militias, Republicans and Democrats at each other’s throats … it is starting to feel like 1994-95 all over again. There is a Democrat president extremely interested in government-run health care. A top official named “Janet” interested in cracking down on right-wing extremists … and then there are these comments from David Cid, executive director of the Oklahoma City-based Memorial Institute for the Prevention of Terrorism, asreported Monday by the Associated Press …
Cid said there has been a “resurgence in the past year or two of ‘domestic militancy’ similar to what was seen before the Oklahoma City bombing.”
Indeed, Mr. Cid, who is also a former FBI counterterrorism agent is an expert on these sorts of issues. But one wonders who is really stoking the flames of ‘militancy’?
Continuing, Cid tells the AP: “It’s issues like eminent domain and immigration, and apparently national health care in some quarters. It’s increasing these people’s ire and their discomfort with their own government.”
One phone call to your Red Dirt Reporter was of particular interest. It was from a person I am familiar with and some of my readers are probably familiar with. This person had read my story on the KKK report connected to a site called Hatetrackers.com
The conversation went quickly from my story on the KKK in Oklahoma to the Elohim City connection and Andreas “Andy the German” Strassmeier, a foreign operative.
The caller said he believes the Southern Poverty Law Center, based in Montgomery, Alabama, is connected to figures linked to the bombing. Indeed, SPLC leader Morris Dees has previously told reporters about links to Elohim City and an informant that “If I told you what we were doing there, I would have to kill you.”
And this very week, SPLC is all over the news talking about the Hutaree militiaand their alleged plans of waging war against the government and an “Anti-Christ.”
· 

Back in 1995, this individual knew of a man who worked for a cleaning company that worked at the Murrah federal building in 1995. He was told how a young man working for the company happened upon two men – Timothy McVeigh and a Hispanic man – who were seeking a judge’s office wanting to “get married.”
It was after hours and on an upper floor of the Murrah building. They were wearing blue smocks, like those of the cleaning company workers. There had been reports of missing uniforms and equipment in the weeks leading up to the bombing and security, he told us, “was very lax.”
As for the odd encounter with “McVeigh” and the “Hispanic man,” it certainly alarmed the cleaning worker, who was reportedly interrogated for nearly an hour by federal officials in the days following the bombing.
Another thing he mentioned had to do with “John Doe 2” and his identity. The cleaning person identified the second man in the Murrah building in the days prior to the bombing as being the elusive “John Doe 2.” He was allegedly Hispanic, we were told, and had been a convict from California. The FBI, he said, had a photo of the Hispanic man and not just the famous sketch.
The person who called me shared more information about things he saw and heard in the following days, information related not only to the Murrah bombing but to 9/11, information that may be elaborated upon in future posts.
Talking to an Oklahoma City-based bombing researcher about this new information, he told Red Dirt Report that the deep source that contacted this online newspaper gave us information that corroborated information he has gathered in his many years of research and witness interviews. More on that in coming posts.
And don’t forget, as has been reported in recent years in the Salt Lake Tribune, things are not always as they seem.
Reported the Tribune in 2007: “Oklahoma City bombing conspirator Terry Nichols says a high-ranking FBI official ‘apparently’ was directing Timothy McVeigh in the plot to blow up a government building and might have changed the original target of the attack.”
And on Monday, we see a story posted at KTOK.com by reporter Jerry Bohnen headlined “CIA documents suggest foreign involvement in OKC 1995 bombing.”
Bohnen’s story notes that Salt Lake City, Utah attorney, Jesse Trentadue, whose brother was murdered in prison in the wake of the bombing, “sought a dozen document s from the CIA and (the federal judge Clark Waddoups) ruled they were considered ‘national security’ and would not be made available to the public. It was the first such national security defense ever used by the government in denying records to Trentadue.”
Naturally, the question that arises is what would the CIA have to do with a domestic terrorist attack that focused solely on McVeigh and Terry Nichols, two Americans.
In the KTOK story, Bohnen lists 12 “exhibits” are featured, ranging from foreign operatives offering information to the CIA to a cable from a day after the bombing that was “relaying information about the Oklahoma City bombing that was provided to a U.S. ambassador by a foreign official.” Many of these are simply listed as “classified as secret.”
In the story, Bohnen asks if there was “foreign involvement in some manner in the bombing or the investigation?”
Trentadue responds in the story by saying “Without a doubt.”
He then adds: “If there was no foreign involvement, then why was the CIA asked to help federal prosecutors?” He concludes saying that Enid attorney Stephen Jones was never offered the information about the possible CIA connection.
And on Monday afternoon, Lee Matthews, sitting in for Mark Shannon on KTOK’s “Mark Shannon Show,” asked listeners to call in and share their thoughts on this new revelation pointing to CIA links to McVeigh and the bombing. Reactions were mixed, with one caller saying that some information is best left alone.
Undeniably, something is in the air and it isn’t just a lot of pollen. We here at Red Dirt Report hope the government will do the right thing and put all the information out there related to the Murrah bombing and others who may have been involved in that horrible terror attack nearly 15 years ago.
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Red Dirt Report
April 8, 2010
OKLAHOMA CITY — Oklahoma City bombing victim’s family members and survivors, along with investigative journalists, law-enforcement officers, private investigators, documentary filmmakers and attorneys impacted by the bombing will hold a press conference to review the unanswered questions and latest revelations pertaining to this very important part of U.S. history.
Well-documented information contradicting the patently false, official account of the Oklahoma City bombing of April 19, 1995 as offered by the U.S. Department of Justice and the FBI will be reviewed. Why should any one of us be asked to remember the deaths of the Oklahoma City bombing victims in a lie?
In addition, updates pertaining to the unsolved torture – murders of Kenneth Michael Trentadue and Oklahoma City Police Department Sgt. Terrance Yeakey will be presented.
Guest speakers include Pat Shannan, with the American Free Press in Washington, DC; Wendy Painting, a New York University graduate student and OKC bombing researcher and V.Z. Lawton, a bombing survivor, will all be in attendance.
The location of this press conference will be in the Oklahoma State Capitol Building on the second floor, in the west wing – the State Supreme Court corridor. It will take place at 1:30 p.m. on Thursday, April 15, 2010.
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PROOF OKC BOMBING WAS AN FBI/ATF BOMBING SPECIAL OPERATION
(1/4) > >>
trixi1:
http://www.clayandiron.com/news.jhtml?method=view&news.id=1450
PROOF OKC BOMBING FBI ATF Govt OP April 19th 1995
PROOF OF OKC APRIL 19TH 1995 WAS AN FBI / ATF BOMBING SPECIAL OPERATION
Dr Bill Deagle MD
April 18th 2008
May 1st 2008 is a special day for Jesse C. Trentadue. This is the day he finds out if a Federal Judge permits an already mandated Video Deposition to take place of Terry Lynn Nichols.
In Feb 2007, Jesse C. Trentadue Attorney, spent one and one-half days with Terry Lynn Nichols, obtaining his deposition. In it, he stated that there were many other parties involved and that the operations were overseen by FBI. Jesse won a Federal injunction allowing a video deposition of Terry Lynn, but the US Dept of Prisons and FBI had filed motions to quash his video deposition of Terry. May 1st 2008 is May Day for the Old World Disorder, as this Video evidence will demand finally a Grand Jury, that will make complicit two and possibly three Presidencies, FBI, ATF, and US State’s Attorney in Colorado, Arapahoe County Sherriff, and many more.
“On March 20, 2008, Plaintiff receive from the FBI’s Philadelphia Office documents relate to information provided by informants to the FBI regarding: Tim McVeigh, Elohim City, the Aryan Republican Army or ‘ARA’, OKBOMB, BOMBROB, Richard Lee Guthrie and the Mid-West Bank Robbers, one of whom was Mark Thomas.” …” Donna Marazoff is or was the girlfriend of Mark Thomas and the mother of two of his children. The Court will recall that Thomas was a member of the Mid-West Bank Robbery Gang, a member of the Aryan Republican Army.”
“With this background, the Marazoff 302 is very significant. In this 302, the FBI documents that Marazoff reported that prior to February of 1995, she and Thomas had been discussing the federal government’s involvement in Waco and Ruby Ridge. According to Marazoff, Thomas became “very irritated” during that conversation and said: “We are going to get them. We are going to hit one of their buildings during the middle of the day. It’s going to be a federal building. We will get sympathy if we bomb the building”[T]he people who will lose their loved ones, will realize how bad it feels.” (Marazoff 302) (emphasis added).
“Interestingly, Thomas and the other Elohim City, ARA and Mid-West Bank Robbers crowd do not seem to have been subjects of interest to the FBI when it came to the bombing of the Murrah Building, and one has to wonder. Why? The answer to that question may likewise be the basis for the FBI Defendants’ suspicious of Plaintiff’s reason for advising the Court about this recent release of additional informant documents. This Saturday will be the 13th anniversary of the Bombing. That attack was the biggest act of domestic terrorism in the 20th Century and resulted in the deaths of 168 people, including 19 toddlers as well as hundreds of injured victims. Perhaps this approaching anniversary is why FBI Defendants’ are so suspicious and wary of the motive behind Plaintiff’s filing of the Notice of Release. But, if Plaintiff wante to present FBI Defendants in a bad light, he would have included the Marazoff 302 and similar FBI documents in his Notice of Release of additional informant documents. Dated this 17th day of April, 2008. — Jesse C. Trentadue; Pro Se Plaintiff ”
As Exit Medical Examiner at CCOM, St. Francis Hospital, I personally examined all five Special Ops Bomb Forensics Military Officers. One of the officers spent several hours provided extreme details of the scene, cause of the demolition and operational control of the site by Wakenhut Security. He wanted further testing from positive radiation exposure, and told me how the entire operation was run by FBI and ATF and how all their bags were weighed and scanned for radiation traces of removed debris particles and chunks. They were warned, “Don’t remove any material from the site or we will track and kill you.” When it became evident that he told me this information, he was court-martialed and I was summarily fired and threatened.
Your stomach wretches when you read the attached Marazoff 302 documents, the depos of Terry Lynn Nichols, death row Oklahoma cohabitant David Paul Hammer, Kevin Lagan, etc. and the news of additional bombs removed from the US Federal Murrah Building by local news. It is evident that a comprehensive criminal cover-up was and had been continued by FBI and the Dept of Prisons trying to block the video deposition of Terry Lynn Nichols. Terry’s deposition is quite damning, and lined up with my affidavit attached and these other documents. We need a Grand Jury to obtain suppressed videotapes around the building and safe harbor for other whistleblowers to come forward for a new OKC Murrah Demolition investigation.
As we remember the Battles of Lexington and Concord on April 19th, 2008, Patriot’s Day, remember it also memorialized the dates of OKC, Ruby Ridge and Waco in our souls. Only with a Grand Jury and indictments will we be free of future OKCs, 911s, and the nukes activated in multiple US Cities or release of pandemic death. OKC Murrah revelations are the ‘can-opener’ of 911 WTC Demolition. National crimes were committed with advanced explosives, micro-nukes, and thermate. A ‘real 911 WTC Full Grand Jury Investigation’ must follow swiftly and in parallel with the OKC revelations presented here on the 13th Anniversay of the OKC Murrah Demolition. It was the self-inflicted wound of OKC and 911 that propelled the USA into two and now a possible third unjustified and illegal war, blown the US Dollar and economy, and brought the world to the brink of WWIII.
Let us take a deep breath of hope, and invigorated with courage step forwarded into a tomorrow. A day when the ‘terror state’ is dismantled, national IDs and North American Union are bad memories and adventurous wars promulgated on self inflicted terror will never more happen in this great United States of America.
————————————————————————————-
OKC Trentadue April 17th 2008 FBI FOIA Document Pr
April 17, 2008
PLAINTIFF’S RESPONSE TO FBI DEFENDANT’S OBJECTION TO DEFENDANTS’ NOTICE OF ADDITIONAL INFORMANT DOCUMENTS
READ THIS FILING OF APRIL 17TH 2008 AND THE MARAZOFF 302 DOCUMENT PDF TO FULLY UNDERSTAND THE ONGOING FBI COVERUP!
————————————————————————————-
OKC Govt Bombing Ops ATF FBI Marazoff Docs
Jesse Trentadue – Sunday, April 13th 2008:
“This story about my brother’s murder and that crime being linked to the Oklahoma City Bombing is not lengthy. Neither does it contain much detail. But it is significant. It is significant because it is an Associated Press story relating this account of my Brother ‘s murder and the complicity of the federal government both in that crime and the Bombing. This would have been unheard of just a short while ago. It shows how far we have come in getting the truth out.” eMail Sunday, April 13th 2008 to Dr Bill Deagle MD … Pull full Documents NOW !
————————————————————————————-
OKC FBI Trentadue Release Informant Documents Marc
Trenatdue vs. FBI — Release of Additional Informant Documents…
Upload this pdf of US Fed Court Release of Additional Documents re OKC Bombing — Further Proof of US ATF and FBI Involvement !
————————————————————————————-
The Trentadue File OKC Bombing by FBI Part 1 of 3
Affidavit of Terry Lynn Nichols – Trentadue FBI US Gov’t Wrongful Death Suit – pdf document
————————————————————————————-
The Trentadue File OKC Bombing by FBI Part 2 of 3
Jesse Trentadue Atty Motion to Conduct Discovery pdf
————————————————————————————-
The Trentadue File OKC Bombing by FBI Part 3 of 3
Affidavit of David Paul Hammer FBI Involvement in OKC Bombing pdf
————————————————————————————-
OKC TRUTH NOW FBI & AFT BOMBINGS!
V.Z. Lawton documents government coverup of videotapes and fingerprints that would answer questions as to who did OKC Murray Bombings on April 19th 1995.
Upload the scanned “Withouth the Truth There Can be No Justice ” V.Z. Lawton 6 page analysis
————————————————————————————-
OKC MICRONUKES UNDER FBI OPERATIONAL CONTROLS
Micronuclear Devices Used in OKC Bombing: Explosives Placed by FBI, ATF
Sent to Jesse Trentadue, Atty re Suit Against FBI and US Gov’t for Wrongful Death of His Brother by FBI in 1995 around OKC Gov’t Sponsored Bombings
Dr. Bill Deagle MD | September 8 2004
Note: This article is presented as it was received, with no editing. http://www.PrisonPlanet.com Postng Alex Jones Show
In 1995 I worked at Penrose St. Francis Hospital in Colorado Springs, as an Occupational Physician for CCOM. We had many of the most classified contracts in the Colorado Springs area, including Falcon Air Force Base program employees, NORAD employees and classified ATMEL and Symbios Logic, etc. EMP proof and Supercomputer chip classified manufacturers.
My director, Dr. George Swinder MD, was unavailable when the Military Expert Forensic team was sent from Fort Carson to Oklahoma city and was just returning to the Springs for exit examinations. This duty fell to me to perform exit physicals and testing, for all five members of the team. One of the team requested sperm testing, stating, “I want to have kids.” I replied sarcastically, ” Go ahead, and have kids.” He said, “No, you don’t understand.” I said, “What do you mean?” “Doc, you really don’t know what happened at Oklahoma City do you?” I said, “Well I heard that an ammonium nitrate bomb was reported to have exploded killing 168 people.”
He leaned forward, “See this rash on my arms, and chest, and legs. Check me doc. I want all the blood tests and do a sperm test.” I was irritated now, “Now just a minute, I’m the doctor. If you don’t come clean and tell me what you were exposed to I can’t possibly know what type of tests to order. I was a biochemisty major, before going into medicine, and we do toxicology testing when there is suspected industrial exposures that put an employee in danger.” He said, “You won’t release my name or put this in your report to my superiors, will you. I know about doctor-patient confidentiality.” “Well,” I said, “I won’t release your name, but if affects others, I can’t say I won’t release the information to the correct authorities.”
“Doc, what happened in Oklahoma City wasn’t caused by ammonium nitrate bomb in the small truck they say was parked by the building.” “What are you saying?”, I snapped back. “See this rash, it was caused by radiation. We broke three radiation detectors there. See, we were the same team that was sent to Riyad, Saudi Arabia and the bomb only blew the windows into the building. We estimated the explosion was by our calculations to be seven times more ammonium nitrate in that truck bomb. The whole front of the building was sheared off doc in Oklahoma; cleanest controlled detonation our munitions expert forensic team has seen ever. ” “What!!”, I blurted. “Yeah, we were examining the building site under Wakenhut armed guard, and told not to take any radioactive debris off the site, or they were ordered to shoot on site to kill. All our bags were searched and put through a detector, to make sure we didn’t take any off site, or away from the place where they burried and concrete capped all the debris, again under armed Wakenhut guard.” “You are telling me that the building was exploded with a nuclear device?”, I said. Shaking with a now very pale and distant face, he grunted, “Yeah!”. “Oh my God!, and how did this happen?”, I inquired.
“There were micronuclear bombs placed on support pillars in the walls of the Federal Building, by special units of the ATF and FBI. They were paged out not to enter the building on the morning of the detonation, and the Federal Judge was warned to cancel court that day. We removed to undetonated softball sized micronuclear bombs, and one C4 pineapple bomb, attached to the pillars of the remaining building.” “I can’t believe this story!”, I blurted. “Well, doc are you going to test me?”, now sweating and shaking more violently with anguish at these revelations. “I will order some more tests of your blood cells that will rule out radiation effects on your blood cells and bone marrow. As for the sperm count and morphology testing, you need to just go to your primary family doctor’s office, and I am sure he will do this for you. Call me with the results, and I can interpret if there are any abnormalities.” “Ok” Looking relieved, “thanks for listening to what happened to us doc.”
This story dialogue was very disturbing, and I told my wife Michelle that night, placed the information of the ‘shelf’, and hoped that he was lying, but I had an aching feeling of serious doubt that continued until other events proved to me he was right on with the details of the Oklahoma Murah Building detonation by the NWO.
ADDENDUM:
April 23rd 2007
During my interview with the Special Ops officer mentioned that there were high velocity cutting charges in the building, placed by special ops wacco units of FBI and ATF. This same officer requested recommendations for testing to rule out damage from radiation exposure. He had used three radiation detectors that had gone off the scale and they also had identified Tritium isotopes confirming micronuclear devices. He identified them as US Armcy Corp of Engineers 1/10th Kiloton Micronukes with low yield radiation, high EMP and blast to crush to nanoparticles the building concrete and materials. Two unexploed micronuclear devices were removed of this type from the building. All the debris was removed under armed Wachenhut private guard, and he was told that if he removed any radioactive debris, all his personal equipment and uniforms were scanned and weighed on and off the OKC site. This officer stated that if he removed any materials he would be tracked and killed by direct threat from the senior FBI and ATF. Months later, October 1995, when he was found to have leaked this information to me my colleague Dr Ogrodnick MD was cracking jokes cocking his finger that “Your dead Deagle… They know what happened when Schwinder was away..” . He was apparently court-martialed and the next day I was fired, after a discussion, “I want a letter of reference and a check and if you kill me I have a safe of classified materials I will drop on you from the grave. If you come within 500 miles of me or my family, I have friends who will be very upset and they will take action..”. This conversation was directly with Major George Schwinder MD face to face.
This is as close as I can recall the truth of the time sequence of event after the OKC Ft. Carson Speial Ops Forensic Munitions team returned for exit examinations from the scene of the OKC Murrah Bldg. in April 1995.
Signed and Affidavit of Dr William R Deagle MD
————————————————————————————-
Trentadue OKC Video Deposition Federal Order Sept
This is the Federal filed documents for Video Deposition of David Paul Hammer and Terry Lynn Nichols with the Federal Court vs. the FBI and their involvement in the OKC Bombing of the Murrah Federal Building in April 1995. This was filed Sept 20th 2007 by Jesse Trentadue Atty, Salt Lake City, Utah, after discovering FBI involvement in his brother’s Ken Trentadue’s death was tied to FBI involvment with OKC.
————————————————————————————-
David Paul Hammer OKC Depo Files FBI Involved!
David Paul Hammer OKC Depo Files FBI Involved! April 11, 2008
Hammer David Paul – Secrets Worth Dying For – Timothy James McVeigh and the Oklahoma City Bombing
Timothy James McVeigh provided the information contained within this book to us during the time he spent with us here on death row at the United States Penitentiary in Terre Haute, Indiana. We engaged in various projects on Tim’s behalf, and at some risk to ourselves, in order to gain his trust or a semblance thereof, and his cooperation with the writing of this book. Some might even say that we bartered with him. Our associations were not always amiable, there were intense disputes and allegations of broken promises and even treachery, but in the end the necessity for cooperation won out. This was needed to advance McVeigh”s agenda.
Our conversations took on many forms during the twenty-three months spent living together in a unit designed for the condemned. These conversations and communications ranged from debates, arguments, chatter, gossip, idle conversation, explanations, question and answer sessions, and even confessions by McVeigh.
It stands to reason, given the segregation of those housed on this unit, that we spent more time with McVeigh, than anyone else, during the last two years of his life. Some of the information revealed to us was previously provided to outside sources in February of 2000, by way of tape-recorded telephone calls. Additionally, we provided information to reporters by way of letters in late 1999 and early 2000. This all occurred just prior to the January 2000 face-to-face interviews between reporters Lou Michel, Dan Herbeck and McVeigh. Those interviews were conducted here on January 14, 17 and 18, 2000.
It should be noted that Tim McVeigh was fully aware of our intentions to write this book about our interactions with him. His agreement to assist us and to provide details was contingent upon our not writing about, or publishing the information in book form, prior to the publication of his ‘authorized biography,’ which he wanted to be titled ‘American Patriot.’ That book, written by reporters Michel and Herbeck in early 2001, was instead titled, ‘American Terrorist.’ While it was not the exact biography McVeigh had hoped for, it did contain a version of events portraying him as a ‘lone wolf terrorist,’ responsible for planning, financing, and carrying out the Oklahoma City bombing almost single-handedly. That is the picture he wanted the public to believe while he was alive, for, in his mind, he would remain a true and loyal soldier until the very end.
We have honored all aspects of our agreement with Tim McVeigh. That includes naming a chapter in this book “Blood Makes the Grass Grow.” This title comes from the cadence uttered by his platoon, during basic training at Fort Banning, Georgia. We have elected to leave out the “Kill, Kill, Kill!” line of that cadence.
Wherever possible, the authors have attempted to verify the information provided to us by McVeigh. We have done so via our contacts on the outside. Because of our incarceration and the slow process of verification, this book has taken almost three years to write. We offer this version of events relating to the bombing of the Alfred P. Murrah Federal Building in Oklahoma City, Oklahoma on April 19, 1995, because the public has just as much right to know McVeigh”s secrets as they have to know his so-called ‘authorized lone wolf version.’ We offer his accounts only for what they are worth, that value is left up to you, the reader, to decide.
DEPOSITION TO JESSE TRENTADUE IMPLICATING TIMOTHY McVEIGH WITH FBI OKC BOMBING IS ATTACHED IN pdf FORMAT !
————————————————————————————-
OKC Nichols Feb 2007 Depo Trentadue FBI INVOLVED !
This deposition was taken by Jesse Trentadue Atty from Terry Lynn Nichols who supports FBI total control and complicit control of Timothy McVeigh in completion of the OKC Murrah Bldg April 1995 Bombing. Video Deposition Orders were filed Sept 21st 2007 by Trentadue in Federal Court and granted by the court Federal Judge to proceed with David Paul Hammer and Jesse Trentadue.
————————————————————————————-
OKC Peter Kevin Langan Depo FBI OKC Bombing Involvement
Peter Kevin Langan provided his deposition to Jesse Trentadue Atty providing evidence for Timothy McVeigh Federal involvement in OKC Murrah April 1995 bombing. This correlates with Terry Lynn Nichols and David Paul Hammer’s and my affidavit filed in Spril 2007 and sent to Jesse Trentadue to obtain Video Deposition Federal Orders which he succeeded in Sept 21st 2007, for Terry Lynn Nichols and David Paul Hammer to provide further video evidence of Video proofs supporting written depositions provided by these men, now in US Federal Penitentiary Systems, and affiliated in direct and indirect ways to Timothy McVeigh.
*more information*
ES:
Thanks for posting that. I had been wondering what was happening with Trentadue’s case. I never saw the Bill Deagle letter before or knew that he was involved. Great post.
merlon:
Post removed.
Neither Alex Jones, nor his forum condones racial slurs.
Hetware:
This video of General Partin lecturing on the OKC inside job is worth watching:
http://vehme.blogspot.com/2007/11/general-brenton-k-partin-on-okc-and-twa.html
I note that there is no mention in original post of Andreas Strassmeir or Carol Howe. There’s more info here on OKC:
http://www.politicalfriendster.com/showPerson.php?id=2680&name=Oklahoma-City-Bombing
Hetware:
Quote from: ES on April 18, 2008, 04:33:46 PM
Thanks for posting that. I had been wondering what was happening with Trentadue’s case. I never saw the Bill Deagle letter before or knew that he was involved. Great post.
I don’t know what to make of this.  On one hand we have the discussion of Elohim City and its alleged connections to “right wing extremists”, and Deagle presenting himself as person who ended up connected to all of this by happenstance.  OTOH, we have: http://www.clayandiron.com/about_bio.jsp“CLAYandIRON Ministry started in 1988 with Dr Bill and Michelle Deagle, commissioned by the Most High God to bring the truth of the end of this secular age and prepare His People for spiritually and physically for the Times of Jacobs Trouble.”
I believe the meaning ascribed to “Elohim” by the folks at Elohim City is “The Most High God”.  Now, I don’t know that the people at Elohim City are bad people.  I also know that they are not the only people who use the terms such as “Most High God” and “Elohim”.
I have heard from multiple, seemingly reliable sources that the remains of Murrah building were hauled away and buried without inspection.  If the burial site was encased in concrete, that would certainly increase my suspicion that there was something like radioactivity that someone was trying to hide.
I don’t know what to think, but the bit about “commissioned by the Most High God to bring the truth of the end of this secular age and prepare His People for spiritually and physically for the Times of Jacobs Trouble.” makes me slightly uneasy.
FOR IMMEDIATE RELEASE
Death Row Inmate Unlocks Oklahoma City Bombing Secrets,
Blows Open Cold Case With Exclusive Timothy McVeigh Interviews
As of the Oklahoma City Bombing’s 15th anniversary on April 19, 2010, history records the case as solved and closed. Timothy McVeigh, lone-wolf mastermind, was executed in 2001. Terry Nichols, his only known accomplice, is behind bars for life. But now this: McVeigh reportedly made a shocking death row confession – that he was an undercover federal agent in a sting operation targeting right-wing extremists. Incredible?  It might seem so at first. But just as incredible is the identity of the man who turned up the evidence that blows this case wide open: It’s David Paul Hammer – another death row inmate.
Federal Death Row: Terre Haute, Indiana – Hammer is a criminal legend, in prison since age 19 except for two escapes; sentenced to death for killing a cellmate in 1996. The death penalty was the twist of fate that gave Hammer exclusive access to McVeigh and his story on Federal Death Row.
Deadly Secrets: Timothy McVeigh and the Oklahoma City Bombing details McVeigh’s account of the crime as told exclusively to Hammer. McVeigh said he had multiple accomplices, who were never brought to justice. He named names. Hammer started digging.
Aided by a trusted circle of friends on the outside, he discovered hidden and discarded clues, from secret FBI investigative teletypes to explosives that may be linked to the bombing and even secret crime-scene surveillance tapes. It all points to a conspiracy larger than McVeigh and Nichols, and consistent with the one McVeigh outlined for Hammer.
How could so much evidence fall through the cracks? Hammer charges that federal government insiders knew the bombing was coming through McVeigh and other informants, but did not stop it. Afterwards, the government players had to hide their guilty knowledge, and the cover-up continues to this day.
“We have opened up the deepest, darkest cold case of all time,” Hammer says.
Prize-winning investigative reporter Margaret Roberts wrote the book’s foreword. She calls McVeigh’s account “compelling,” and says Hammer’s story “deserves careful consideration.” Hammer’s challenge to readers: Don’t buy the government spin that this case is closed. Follow the clues. Find out the truth.
Publisher contacts
Book orders: www.authorhouse.com.
Email media inquiries to: deadlysecrets@att.net. Review copies: Phone Authorhouse at 888 280 7715 or email: pressreleases@authorsolutions.com. ###
http://deadly-secrets.com/
http://www.anomalyradio.com/2010/05/01/antiwar-radio-david-paul-hammer/
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Uncovering a DOJ Coverup
by Paul Craig Roberts
[image: https://colonel6.files.wordpress.com/2010/05/kenneth-trentadue-autopsy.jpg?w=500]
by Paul Craig Roberts
In 1995 Kenneth Trentadue was murdered by federal agents in a federal prison in Oklahoma City. A coverup immediately went into effect. Federal authorities claimed Trentadue, who was being held in a suicide-proof cell, had committed suicide by hanging himself, but the state coroner would not buy the story.
Prison authorities tried to get family consent to cremate the body. But Trentadue had been picked up on a minor parole violation, and the story of suicide by a happily married man delighted with his two-month old son raised red flags to the family.
When the Trentadue family received Kenneth’s body and heavy makeup was scraped away, the evidence (available in photos on the Internet) clearly shows a person who had been tortured and beaten. His throat was slashed and he may have been garroted. There are bruises, burns and cuts from the soles of Trentadue’s feet to his head, wounds that obviously were not self-inflicted.
As the state coroner noted at the time, every investigative rule was broken by the federal prison. The coroner was not allowed into the cell, and the cell was scrubbed down prior to investigation.
The federal coverup was completely transparent. A US senator made inquiries, but the US Department of Justice (sic), knowing that it would not be held accountable, stuck to its fabricated story.
That was a mistake. Trentadue’s brother, Jesse, is an attorney. He believes that federal officials, like everyone else, must be held accountable for their crimes. He has been battling the Justice (sic) Department and the FBI for a decade.
Jesse Trentadue has amassed evidence that his brother was mistaken for Tim McVeigh’s alleged accomplice in the bombing of the federal building in Oklahoma City. Federal agents, believing that they had Richard Lee Guthrie in their hands, went too far in attempting to force him to talk.
Jesse Trentadue learned that the FBI had informants planted with two groups on which McVeigh may have relied: a white supremacist paramilitary training compound at Elohim City and the Mid-West Bank Robbery Gang. The implication is that the FBI had advance notice of McVeigh’s plans and may have been conducting a sting operation that went awry.
The FBI has documents that name the informants. Teletypes from then FBI director Louis Freeh dated January 4, 1996, and August 23, 1996, confirm that the FBI had informants imbedded with the Mid-West Bank Robbery Gang and in Elohim City. In these documents, Freeh reports to various FBI field offices that the Elohim City informant (possibly explosives expert and German national Andreas Carl Strassmeir) “allegedly has had a lengthy relationship with Timothy McVeigh” and “that McVeigh had placed a telephone call to Elohim City on 4/5/95, a day that he was believed to have been attempting to recruit a second conspirator to assist in the OKBOMB attack.”
The FBI denied to federal judge Dale Kimball that any such documents existed. But someone had leaked the teletypes to Trentadue, and he put them before the judge along with an affidavit of their genuineness. Caught red-handed lying to a federal judge, the FBI was ordered to produce all documents Trentadue demanded. Judge Kimball gave the FBI until June 15, 2005, to deliver the incriminating records. Needless to say, the FBI doesn’t want to deliver and is attempting every possible dodge to escape obeying the judge’s order.
In his effort to uncover the DOJ’s coverup of his brother’s murder, Jesse Trentadue may have uncovered evidence of the FBI’s failure to prevent the bombing of the Murrah Building. It is bad enough that the murder of Kenneth Trentadue is covered over with many layers of DOJ perjury and the withholding and destruction of evidence. Evidence that the FBI was aware of McVeigh’s plan to bomb the Murrah Building and failed to prevent the deed would be an additional heavy blow to the prestige of federal law enforcement.
May 27, 2005
Dr. Roberts [send him mail] is John M. Olin Fellow at the Institute for Political Economy and Research Fellow at the Independent Institute. He is a former associate editor of the Wall Street Journal, former contributing editor for National Review, and a former assistant secretary of the U.S. Treasury. He is the co-author of The Tyranny of Good Intentions.
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HERE IS PART OF THE INFORMATION I HAVE COLLECTED IN THIS CASE.
IT BEARS OUT EVERYTHING STATED IN THE ORIGIANAL POST AS SPOKEN ABOUT ON THE BEFORE IT’S NEWS RADIO STATION IN A RECENT,  AND FOR ME ONLY INTERVIEW ABOUT THE ARREST OF
Hussain Hashem al-HUSSAINI
WAIT TILL YOU SEE PART 3

http://colonel6.com/2011/03/11/iraqi-soldier-arrested-in-the-okc-bombing-jayna-davis-and-1sg-michael-norman-were-right-saddam-took-down-the-murrah-building/
The Iraq Connection
BY MICAH MORRISON
OKLAHOMA CITY — With the Sept. 11 anniversary upon us and President Bush talking about a “regime change” in Iraq, it’s an apt time to look at two investigators who connect Baghdad to two notorious incidents of domestic terrorism.
Jayna Davis, a former television reporter in Oklahoma City, believes an Iraqi cell was involved in the 1995 bombing of the Alfred P. Murrah Federal Building here. Middle East expert Laurie Mylroie links Iraq to the first bombing of the World Trade Center in 1993, and has published a book on the subject.
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11 March 2011: On Wednesday, a “homeless man” was arrested in the Boston suburb of Quincy, Massachusetts on a charge of on a charge of assault and battery with a dangerous weapon after allegedly striking another man with a beer bottle. His name is Hussain Hashem al-HUSSAINI, although has several other aliases and a previous arrest record.
His arrest would have likely gone unnoticed except for the tenacious investigative journalism conducted in the months and years following the 1995 bombing of the Murrah Federal Building in Oklahoma City by author and investigative journalist Jayna Davis. Ms. Davis, a former reporter for KFOR-TV at the time of the bombing, identified al  HUSSAINI as the “John Doe #2″ in the April 19, 1995 bombing that claimed the lives of 168 people, including 22 children, three who were unborn.
Her investigation is chronicled in her book, The Third Terrorist, and is an important investigative report into the actual events that took place in the months, days and weeks leading to the bombing, and perhaps even more importantly, in the years afterward.
The disheveled homeless man arrested this week is at the epicenter of a plot that involves not only domestic terrorism, but the inexcusable failures and activities of the FBI that led directly to the events of September 2001.
COLONEL SIXX:  THE F.B.I. IS COLLECTION OF INCOMPETENT, LOW FREQUENCY, SINGLE DIGIT IMBECILES THAT SHOULD BE RUN INTO THE MISSISSIPPI RIVER AND DROWNED.  ALL OF THEM.  TONIGHT.
Ms. Davis documented the direct involvement of a Muslim terrorist operation involved in the 1995 bombing, and attempted to warn the FBI of additional attacks being planned.
Despite impeccable documentation compiled by Ms. Davis that I personally reviewed in my capacity as an investigator, her warnings went unheeded.
Six years later, the worst attack on American soil killed another 3,000 people. It is my belief that the attacks of 9/11 could have been stopped had the FBI acted upon the evidence she submitted to the FBI.
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Instead, twenty-two witness affidavits she compiled and submitted to the FBI in January 1999 that, in part, connect al HUSSAINI to the events of the bombing “disappeared.” Those affidavits contain sworn statements of multiple witnesses who placed al HUSSAINI in the company of Timothy McVeigh prior to the bombing, exiting the Ryder truck that was used for the bombing, and speeding away from the area just prior to the blast. Despite solid witness statements, the FBI reportedly failed to interview al HUSSAINI.
In addition to the “hands-off” approach with al HUSSAINI, the FBI continues to refuse the release of closed circuit camera footage that exists of McVeigh and “John Doe #2″ as they exited the Ryder truck in front of the Murrah Building. Why?
Leading up to and at the time of the Oklahoma City bombing, Hussain al HUSSAINI worked for a property management company owned by an Middle Eastern businessman who was suspected of having ties to the Palestinian Liberation Organization(PLO).
Six months prior to the bombing, this man hired several former Iraqi soldiers. Four years earlier, he had been convicted of federal insurance fraud.
Investigation in Boston
In mid-May 2005, I personally conducted an on-site investigation of “John Doe #2″ in Boston. My confidential 30-page investigative report was submitted to the U.S. Department of Justice on 1 June 2005. The information contained in that report verified all of the relevant aspects of Ms. Davis’ claims as they pertained to Hashem al-Hussaini. The following is a redacted version of my partial investigative findings from 2005.
Hussain Hashem al-Hussaini
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The primary subject of this investigation is Hussain al HUSSAINI, an Iraqi national who has been identified in sworn witness statements obtained by Ms. Davis as, in part:
· Accompanying Timothy McVeigh in the Ryder truck used to deliver the bomb to the Murrah Federal Building on 19 April 1995;
· Stepping out of the Ryder truck at ground zero minutes before the blast
· Speeding away from downtown Oklahoma City immediately after the detonation of the truck bomb;
· Being seen in the company of Timothy McVeigh a various times and locations prior to 19 April 1995.
Hussain al HUSSAINI, a former member of the Iraqi military and Saddam’s elite Republican Guard, currently resides in Braintree, (Norfolk County) Massachusetts, a southern suburb of Boston. As well documented in The Third Terrorist by Jayna Davis, al HUSSAINI came to the U.S. following the Persian Gulf War in 1991 under the guise of escaping persecution from the Iraqi dictator. Because of the significant number of refugees admitted into the U.S. and other factors, the checks-and-balances that were (or should have been) in place to verify the authenticity of those seeking entry into this county were admittedly strained or not properly implemented. Regardless of the reason, al HUSSAINI remains living in the U.S. as of the date of this report.
Subsequent to the Oklahoma City bombing, al HUSSAINI moved to Dallas, Texas, and then to Boston, Massachusetts where he worked at Boston Logan International Airport.  At that time, he resided with two Iraqi men (brothers) who provided food catering services for the commercial airlines at Boston Logan during the time leading up to and including September 11, 2001.
The two Iraqi brothers referenced above have been identified as Khalid [REDACTED] and Majed [REDACTED]. They both continue to reside in
Braintree, Massachusetts. Due to their close proximity to the primary subject and their activities in Oklahoma City near the time of the 1995 bombing, this investigator has also conducted comprehensive database research and an on-site investigation and covert surveillance to update their activities as well.
Both men were observed at their residence. The activities of both men were documented, and their activities undocumented by law enforcement, according to a source contacted within the FBI. According to this source, they have “no interest” in either subject.
Multiple Identities
Investigation determined that Hussain al HUSSAINI possesses a social security number issued in 1994 in the state of Massachusetts. For reasons unclear, it was reissued in Texas in 1995. Several dates of birth are associated with al HUSSAINI, all listing his month and year of birth as September 1965. He also has a lengthy list of aliases, including but not limited to Hussain Hashem Jassem Al-Hussaini, Hussain Hashem Al-Hussaini, Hanan Hashim Jassem Al-Hussaini, Adnan Hashim Jassem Al-Hussaini, Salem Hashim Al-Hussaini and eleven others.
Neighbors as well as fellow employees knew him simply as “Sammy.”
At the time of this investigation, al HUSSAINI was working as a landscaper while living with his 30 year-old American girlfriend, her father, and a two-and-a-half year old daughter. He has resided at this location since 1997. Distinctive in his appearance, he has tattoo reflective of his association with the Iraqi National Guard.
Also at the time of this investigation, the two Iraqi brothers who provided food catering services at Boston Logan on 9/11 were investigated. The reports of their activities, although redacted here, were detailed in my 2005 report submitted to the U.S. Department of Justice. Yet, much like the warnings of Ms. Davis, nothing has taken place.
Foreboding prediction?
Confidential psychiatric records confirm that in 1997, Hussain al-Hussaini made a foreboding prediction about a future event to take place at Boston Logan International Airport, the point origin for two of the four hijacked flights that slammed into the World Trade Center on September 11, 2001.
According to those records and prior to 9/11, al-Hussaini suffered anxiety so acute regarding his airport job at Boston Logan International that he checked into a psychiatric hospital to seek treatment for recurring panic attacks.
When asked about the source of his trepidation, he told his therapist “if something happens there, I will be a suspect.”
Interestingly, only days after my investigation into the activities of Hussain al HUSSAINI, he “disappeared.” He left his residence of eight years and slipped quietly into the shadows of Boston, only to be found homeless and facing criminal charges this week.
Something is terribly wrong with the FBI’s handling of the 1995 bombing and the events leading up to and including the attacks of September 11, 2001. Something at the highest levels of government that continue through the present.
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LISTEN TO LIVE NEWS COVERAGE ABOUT A TOTAL OF AT LEAST
3 BOMBS
“THIS WAS THE WORK OF A BOMB EXPERT”
“THIS MUST HAVE BEEN DONE MUSLIMS, PERHAPS THE NATION OF ISLAM.

Hussain Hashem al-HUSSAINI SETTING OF THE BOMB, NOT MCVEIGH
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